
آبفــــا

اتاق بازرگانی

تجلیل مديرعامل آبفاي استان اصفهان از کادر بهداشت و درمان

در اتاق بازرگانی اصفهان برگزار شد:

اولین دوره کارگاه برند شخصی

بــا  همزمــان 
نخســت  مرحلــه 
واکسیناسیون تجمیعی کارکنان آبفای 
استان اصفهان، از کادر بهداشت و درمان 

بیمارستان صحرايی الزهرا تجلیل شد.

در این مرحله از واکسیناسیون در حدود چهار 
هزار نفر از کارکنان شرکت آب و فاضلاب استان 

اصفهان بر ضد بیماری کرونا واکسینه شدند.
مرحلــه نخســت واکسیناســیون کارکنان 
آبفای اســتان اصفهان از هفته گذشــته در 
شهرستان ها آغاز شــده بود اما نزدیک به دو 
هزار نفر از کارکنان شــاغل در ســتاد، آبفای 
مناطق ششگانه شــهر اصفهان و تصفیه خانه 
های فاضلاب روزهای 22 و 23 شهریورماه در 
مرکز واکسیناسیون صحرایی الزهرا به صورت 
تجمیعی دوز اول واکسن خود را دریافت کردند.

مدیرعامل آبفای استان اصفهان در نخستین 
روز اجرای این طرح در مرکز واکسیناســیون 
صحرایی حضــور یافت و از تــلاش های کادر 
بهداشــت و درمان و همچنیــن دکتر مهیار 
حاجــی مالیان و حامــد رجب نــژاد، معاون 
بهداشــتی و ناظــر واکسیناســیون مرکــز 
بهداشــت شــماره دو شهرســتان اصفهان 

در انجــام هماهنگــی هــای لازم و نظارت 
 بــر اجــرای ایــن کار ارزشــمند قدردانــی

 کرد.
هاشــم امینــی هنــگام بازدیــد از مرکــز 
واکسیناسیون صحرایی الزهرا گفت: با توجه به 
این که شرکت آب و فاضلاب یک نهاد خدمت 
رسان محسوب شده و ارتباط نزدیکی با مردم 
دارد، واکسیناسیون سریع کارکنان آن به ویژه 
ماموران قرائت کنتور، ماموران رســیدگی به 
حوادث و کارکنــان تصفیه خانه های فاضلاب 

بسیار ضروری بود.
وی در بخش دیگری از سخنانش به در پیش 
بودن فصل ســرما و ادامه روند واکسیناسیون 
گروه های هدف اشاره کرد و افزود: شرکت آب 
و فاضلاب استان اصفهان آمادگی دارد قبل از 
سرد شدن هوا و به منظور رفاه حال شهروندان 
و کادر بهداشــت و درمان، یکی از سالن های 
ورزشی خود را برای اســتقرار مرکز تجمیعی 
واکسیناسیون در اختیار دانشگاه علوم پزشکی 

قرار دهد.   

باشگاه روابط عمومی 
های شرکت های عضو 
اتاق بازرگانی اصفهــان با همکاری مرکز 
آموزش و توسعه ســرمايه انسانی اتاق 
بازرگانی اصفهان اولین دوره کارگاه برند 

شخصی را برگزار کرد. 

اولین دوره کارگاه برند شــخصی در محل اتاق 
بازرگانی اصفهــان برگزار شــد.در این رویداد 
که به صــورت حضوری و مجازی برگزار شــد 
حسین طاهری، متخصص خلق رشد کسب و 
کار، بیزنس کوچ، مدرس دانشکده کارآفرینی 
دانشــگاه صنعتی اصفهــان به ارائــه مباحث 

تخصصی برند شخصی پرداخت.

در ابتدای این نشست، مهدی شایسته فرد، مدیر 
حوزه ریاست و ارتباطات اتاق بازرگانی اصفهان، 
با بیان اینکه این نشســت اولین رویداد از دوره 
های  باشگاه روابط عمومی های شرکت های عضو 
اتاق بازرگانی اصفهان  است گفت: باشگاه روابط 
عمومی های شرکت های عضو اتاق بازرگانی با 
هدف هم افزایی، شبکه سازی و توانمند سازی 

روابط عمومی ها   تشکیل شــده است و اولین 
جلسه آموزشی با موضوع  برند شخصی برگزار 
خواهد شد، نشست های دیگر نیز با موضوع های 
تخصصی مربوطه نیز  اطلاع رسانی خواهد شد.

در ادامه  این رویــداد حوزه های تخصصی برند 
شــخصی همچون تکنیک های درخشش در 
برند ، فروش اصالت، برند شخصی و اصل اثبات 

اجتماعی تشریح شد.
دایره برتری در برند شخصی، فرق برند سازی با 
ادعا، روند ساخت برند شخصی و الگوی طراحی 
آن از دیگر مــواردی بود که مــورد بحث قرار 

گرفت.
قسمت پایانی این همایش نیز به پرسش و پاسخ 

اختصاص داده شد.

اخبار اصفهان
گــــــزارش

اخبار اصفهان
گــــــزارش

شورعاطفه ها فرصتی برای خدمت به دانش آموزان نیازمند

رويکرد اصلی کمیته 
امداد اصفهان در اين 

رويداد بزرگ خیر 
و احسان کمک به 

جمع آوری ملزومات 
آموزشی بويژه، 

وسايل و تجهیزات 
مورد نیاز برای 

آموزش های مجازی  
است

رويداد ملی شور عاطفه ها  از بیستم شهريور آغاز شده و تا يازدهم مهرماه با رعايت تمامی دستورالعمل های بهداشتی و بهره گیری از روش های نوين 
الکترونیکی از جمله کد دستوری #1*031*8877*، ادامه دارد .

کریم زارع، مدیرکل کمیته امداد 
امام خمینی )ره( استان اصفهان 
با یادآوری اینکه بیش از 35 هزار 
و 800 دانش آموز نیازمند تحت 
حمایت این نهاد هستند، گفت: 
سال تحصیلی جدید نیز همچنان 
در سایه تداوم همه گیری ویروس 
کرونا و حســب ظاهر به صورت مجازی آغاز 
خواهد شد و بنا بر تجربیات بدست آمده از این 
اتفاق طی سال گذشته، می توان از همین الان 
مشکلات دانش آموزان نیازمند برای شروع سال 
تحصیلی را پیش بینی کرد.وی با درخواست 
از مردم شریف استان برای کمک به تحصیل 
فرزندان مددجویان، ادامه داد: هر ساله رویداد 
ملی شور عاطفه ها برای حمایت از دانش آموزان 
نیازمند در روزهای ابتدایی ســال تحصیلی 
برگزار می شد که امسال نیز مقرر است علی رغم 
تداوم همه گیری ویروس کرونا، با رعایت کلیه 

دستورالعملهای بهداشتی برگزار شود.

مدیرکل کمیته امداد اصفهان تاکید کرد: این 
رویداد بزرگ خیر و احســان امسال از بیستم 
شهریور تا یازدهم مهرماه با تکیه بر روش های 
مشــارکت الکترونیکی از جمله کد دستوری 
#1*031*8877* تلفــن نیکــوکاری 
096887، پایگاه اینترنتــی emdad.ir و 
شــماره کارت 6063737000002509 نزد 
بانک قرض الحسنه مهر ایران برگزار خواهد شد.

وی افزود: دفاتر و مراکز نیکوکاری این نهاد در 
سراسر استان نیز آماده دریافت کمک های مردم 
نوعدوست اصفهان هستند.زارع همچنین گفت: 

قصد داریم در صورت امکان و با هماهنگی کامل 
با مراجع ذی صلاح، پایگاه های فیزیکی جمع 
آوری کمک های مردمی را نیز در روز پنجشنبه، 
بیست و پنجم شهریورماه در میادین و معابر 

اصلی شهر برپا کنیم.
وی شعار شور عاطفه های امسال را »باهم مشق 
محبت می نویسیم« اعلام کرد و گفت: رویکرد 
اصلی کمیته امداد اصفهان در این رویداد بزرگ 
خیر و احســان کمک به جمع آوری ملزومات 
آموزشی بویژه، وســایل و تجهیزات مورد نیاز 

برای آموزش های مجازی  است.
زارع با اعلام اینکه عمده اقلام مورد نیاز دانش 
آموزان تحت حمایت در این ســال تحصیلی 
مربوط به آموزش مجازی اســت، گفت: از هم 
استانی های گرانقدر درخواست می کنیم حتی 
المقدور کمک های خــود را به صورت نقدی 
پرداخت کنند تا امکان خرید این ملزومات با 
قیمت های ارزانتر برای این فرزندان نیازمند 

فراهم شود. 

مریم یادگاری
گـــزارش
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I S F A H A N   N E W S اولین روزنامه

اقتصادی
دو زبانه 

استان اصفهان

ادامه در صفحه 

روزنامه اقتصادی استان اصفهان

سیگنال رشد قیمت ها 
به بازار طلا و ارز

بازارهــای داخلــی مشــابه 
هفته هــای اخیر چشــم انتظار 
وقوع رخدادهای موثر در عرصه 
اقتصادی و بین المللی بوده است. 
در این راســتا بازارها تحت تاثیر 
اخبار و تحولات سیاسی نوسان 
قابــل توجهی را از خود نشــان 

دادند.
شاخص کل ســهام نیز با توجه 
به رشــد چند هفته ای مجددا 
روند اصلاحی را در پیش گرفت. 
بازارهای بین المللی نیز از نتایج 
واکسیناســیون و حمایت های 
دولــت هــا و احتمــال وضع 
محدودیت هــای کرونایی روند 
باثباتی را از خود نشان نمی دهند.

قیمت ســکه و دلار که در هفته 
منتهی بــه 12 شــهریور روند 
نوسانی داشتند، در هفته گذشته 
این روند رفت و برگشتی اندکی 
تعدیل شد. دلار با رشد قیمتی 
2.2 درصدی به 27 هزار و 650 
رسید و سکه با 2.۴ درصد افزایش 
به قیمت 12 میلیون و 180 هزار 
تومان دست یافت. بهای سکه به 
دلیل رشــد ارزش اونس جهانی 

طلا نسبت به بهای دلار...

جمال رازقی | خبرآنلاین
يادداشـــت
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2 ادامه در صفحه 

2 قیمت 3000 تومان

استان در آستانه عبور 
از موج پنجم

2

با فعالیت ۱۷۰۰ واحد صورت می گیرد؛

اشتغال مستقیم 3۵00 نفر  در واحدهای گلاب گیری سنتی کاشان
      نداشتن مجوز لازم از وزارت جهاد کشاورزی باعث محروم شدن اين بخش از دريافت تسهیلات بانکی شده است

ترخیصی کرونایی بیشتر از بستری شده است؛

7

شاید برای بسیاری از زوجین سوال ایجاد شود که چرا بند 
تضمین حساب یارانه افراد برای اخذ وام ازدواج بلاتکلیف 

مانده است؟
بانک مرکزی موظف اســت از محل 

پس انــداز و قرض الحســنه نظام 
بانکی، تســهیلات قرض الحسنه 
ازدواج را بــا دوره بازپرداخت 10 
ساله پرداخت کند که با توجه به 

سن مبلغ این وام تغییر می کند.
طبق قانون بودجه سال 1۴00 ...

8

چطور برای درخواست های غیرمنطقی در محیط کار حدومرز تعیین کنیم؟

حد خودت را بشناس!

وام ازدواج و بندی که در آن اجرايی نشد! 

هفت خان ناتمام وام ازدواج

7

چهره  روز : وزير اقتصاد

موضوع جاماندگان 
سهام عدالت در دستور 

کار دو وزارتخانه
وزير اقتصاد گفــت: برای حل 
مساله جاماندگان سهام عدالت، 
وزارت امور اقتصادی و دارايی و 

وزارت...

پنجشنبه| 2۵ شهريور 1400| 16 سپتامبر 2021 | 9 صفر 1443 | سال چهارم| شماره 873

بازار طلا و سکه 1400/6/24 ساعت 16:35

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
12,034,00011,914,000قدیم

سکه طرح 
11,482,00011,278,000جدید

6,050,0006,150,000نیم سکه

3,593,0003,925,000ربع سکه

2,262,0002,362,000سکه گرمی

یک مثقال 
5,020,0005,010,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,158,5001,156,600 عیار

طلای آب شده 
5,019,0005,011,000نقدی

یک گرم طلای 
241,544,6001,542,200 عیار

هر
س: م

عک

فراخوان مزایده عمومی فروش ملک
اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان در نظر دارد به  استناد مجوز شــماره 51/94749 مورخ 99/06/30 وزارت امور اقتصادی و دارایی 
 یک مورد از اموال غیر منقول تحت مالکیت خود )ملک( را به شماره فراخوان 2000003334000004 با بهره گیری از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت
 )www.setadiran.ir( از طر یق مزایده واگذار نماید. کلیه مراحل انجام مزایده از دریافت اسناد تا ارائه پیشنهاد و بازگشایی پاکت ها از طریق سامانه 

تدارکات الکترونیکی دولت برگزار می گردد. 
تاریخ انتشار مزایده در سامانه تاریخ 1400/06/23 می باشد.

مهلت زمانی دریافت اسناد مزایده از سامانه: از تاریخ انتشار مزایده در سامانه تا مهلت ارائه پیشنهاد 
مهلت زمانی ارائه پیشنهاد: از  تاریخ انتشار مزایده در سامانه تا ساعت 19 روز سه شنبه مورخ 1400/07/06

مهلت زمان ارائه فیزیکی پاکت ضمانتنامه: تا ساعت 14:00 روز سه شنبه مورخ 1400/07/06 )صرفا پاکت ضمانتنامه بانکی و یا پاکت اصل فیش واریزی که در 
زمان مهلت ارائه پیشنهاد در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت بارگذاری شده ا ست.(

زمان بازگشایی پاکت ها: ساعت 10 صبح روز چهارشنبه مورخ 1400/07/07
مکان بازگشایی پاکات مزایده: اصفهان، هتل پل، ابتدای بلوار آیینه خانه، جنب بن بست ماه، اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان، سالن 

جلسات، طبقه سوم 
ملک با وضعیت موجود به فروش می رسد و بازدید از ملک الزامی است )زمان بازدید همه روز از زمان انتشار مزایده در سامانه تا تاریخ 1400/07/06 از ساعت 

8 صبح تا ساعت 16( 
فروش ملک به صورت نقدی بوده و تحویل آن و انتقال سند مالکیت ملک فروخته شده به خریدار همزمان پس از دریافت کل بها امکان پذیر است. 

اطلاعات تماس اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مزایده: اصفهان، هتل پل، ابتدای 
بلوار آیینه خانه، جنب بن بست ماه، طبقه اول، اتاق 118، امور اداری و پشتیبانی، تلفن 36670661-031 و 031-36673227-8 

محل ارائه فیزیکی پاکت ضمانتنامه و یا فیش واریزی: اصفهان، هتل پل ، ابتدای بلوار آیینه خانه، جنب بن بست ماه، طبقه اول، اتاق 110 ، اداره حراست 
اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: مرکز تماس 1456

مبلغ ضمانتنامه بانکی و یا فیش آدرس ملکموضوعردیف
واریزی شرکت در مزایده 

مزایده عمومی فروش ملک با پلاک ثبتی فرعی 1274 از 1
اصلی 2249 واقع در بخش ثبتی 6 جنوب شرقی اصفهان

اصفهان، جاده شیراز، پل راه آهن، شهرک 
8.200.000.000 ریال آزمایش، ضلع شرقی داروسازی رها 
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مجتبی ایزدی در نشست با نمایندگان 
دستگاه های دولتی که با هدف هرچه بهتر 
برگزار شدن برنامه های هفته ناجا در استان 
اصفهان برگزار شــده بود اظهار داشت: نیروی 
انتظامی هرچند که با ادغام 3 نیروی شهربانی، ژاندارمری و کمیته 
انقلاب اسلامی در سال 1370 تشکیل شده اما با توجه به اینکه 
شهربانی در سال 1258 در کشور ما فعالیت خود را به صورت رسمی 
آغاز کرده حاکی از این است که تشکیلات پلیسی در کشور ما سابقه 
طولانی دارد.وی افزود: نیروی انتظامی براساس آنچه در قانون ذکر 
شده مسئول حفظ و تامین نظم و امنیت کشور، برخورد با جرایم، 
اجرای قانون به عنوان ضابط قضائی و حفاظت از دستاوردها و ارزش 
های انقلاب است اما در ذیل این قانون ماموریت های ریز و درشت 
بسیار زیادی به این نیرو محول شده و شاید به جرأت می توان گفت 
که بیشترین و سنگین ترین حجم کار در کشور ما بر دوش ناجا 
است.مدیرکل امنیتی و انتظامی استانداری اصفهان تصریح کرد: 
قطعاً ایجاد امنیت پایدار در کشور و استان بزرگ اصفهان نیازمند 
تعامل و مشارکت همه سازمان ها، دستگاه ها و نهادهای دولتی، 

خصوصی و عموم مردم است.ایزدی با بیان اینکه در چرخه وقوع 
جرم، انگیزه مجرم و بستر لازم برای ارتکاب جرم از نکات بسیار مهم 
هستند اظهار داشت: البته ما نمی توانیم در جلوگیری از ایجاد انگیزه 
مجرم نقش زیادی داشته باشیم  اما می توانیم با رعایت برخی مسایل 
ایمنی و حفظ هوشیاری های لازم زمینه و بستر لازم برای ارتکاب 
جرم را از بین ببریم و از این طریق به پایداری امنیت و احســاس 

امنیت در جامعه کمک کنیم.
این مقام مسئول تصریح کرد: یکی از نکاتی که بایستی هم مردم و 
هم دستگاه های دولتی به آن توجه داشته باشند این است که در 
موقع ساخت منزل،مغازه، ویلا، باغ و یا ساختمان های دولتی مانند 
بانک ها و ادارات نکات ایمنی را رعایت کرده و تجهیزات ضد سرقت 
را در آنها نصب کنند.مدیرکل امنیتی و انتظامی استانداری اصفهان 
عنوان داشت: چه خوب است شهرداری ها هم در موقع صدور پایانه 
کار و پروانه ساخت همانطور که از کارشناسان سازمان آتش نشانی، 
سازمان نظام مهندسی و اداره آب و برق و گاز و ... استعلام می گیرند 
از کارشناسان نیروی انتظامی هم در خصوص ایمنی و رعایت مسایل 
پیشگیری از وقوع جرم و سرقت هم استعلام بگیرند و اگر در صورت 

عدم تائید این کارشناسان از صدور پایان کار ساختمان ها خودداری 
شود دیگر شاهد نخواهیم بود که سارقان به راحتی از منازل یا اماکن 

خصوصی و دولتی سرقت می کنند.
وی با تبریک پیشاپیش هفته ناجا به سبزپوشان نیروی انتظامی 
گفت: بهترین هدیه ای که می توانیم به عزیزان ناجایی ارائه کرده 
و قدری از زحمات آنان را جبران کنیم مشارکت در امنیت خود، 
خانواده و جامعه اســت چرا که تنها در سایه همکاری و مشارکت 
عمومی است که امنیت و آسایش عمومی فراهم شده و کمی از بار 
ماموریت های این نیروی سخت کوش جامعه کم می شود.در پایان 
از تهیه و تدوین برنامه ای برای الزام دستگاه های دولتی به همکاری 
با نیروی انتظامی در تمام شــهرها، روستا ها و بخش های استان 
اصفهان خبر داد و با اشــاره به چاپ کتابچه نسیم آگاهی از سوی 
پلیس آگاهی ناجا گفت: دستگاه های دولتی می توانند این کتابچه 
را از معاونت اجتماعی پلیس استان تهیه و تکثیر کرده و در اختیار 
کارکنان خود قرار دهند و قطعاً با این کار حد اقل می توان با افزایش 
سطح آگاهی کارکنان دستگاه های دولتی بسیاری از چالش ها و 

وقوع جرایم را کاهش داد. 

الزام دستگاه های دولتی  به همکاری با پلیس
مدیرکل امنیتی و انتظامی استانداری اصفهان  از تهیه و تدوین برنامه ای برای الزام دستگاه های دولتی به همکاری با پلیس و مشارکت آنها در 

جهت ایجاد امنیت پایدار در استان خبر داد.  یلدا توکلی
خـــبــــر

ادامه از صفحه یک
...  نوسان کمتری را به ثبت رساند. 
با توجه به این که اخبــار مثبتی از 
ادامه مذاکرات احیای برجام منتشر 
نشده، التهاب بازارها افزایش یافته 
و پیش بینی می شــود روزهای آتی 
روند قیمت ها رشــد بیشــتری را 
تجربه نمایند. البته با توجه به شدت 
یافتن نوسان در بازارها، معامله گران 
همچنان جانب احتیاط را نگه داشته 
و با تردید بیشتری در موقعیت خرید 
و فروش قرار می گیرند. اعلام اخبار 
عدم همکاری ایران با بازرسان آژانس 
بین المللی انرژی اتمی و ممنوعیت 
خروج دلار از افغانســتان از عوامل 
افزایش قیمت دلار از اواســط هفته 

گذشته بوده است.
شــاخص کل ســهام نیز در هفته 
منتهی به 1۹ شهریور همسو با سایر 
بازارها روند رفت و برگشتی را تجربه 
نمود. در ابتدای هفته شاخص با رشد 
1.3 درصدی از مرز 1 میلیون 5۴1 
هزار واحدی عبور کــرد و در ادامه 
هفته به طور نوسانی شروع به ریزش 
نمود و تا پایان آخرین روز کاری بازار 
بورس به 1 میلیــون و 52۶ هزار و 
۹ واحد رســید. تحلیلگران با توجه 
به ابهام در سیاســت های اقتصادی 
دولت جدید در رابطه با ارز ترجیحی 
و نامشــخص بودن نتایج مذاکرات 
هسته ای و همچنین آینده قیمت 
دلار، این افت شاخص را دور از انتظار 
نمی دانند. نوسان دلا در روزهای اخیر 
عامل تعیین کننده در تقاضای سهام 
صادرات محور بوده و این نوســانات 
تردید معامله گران را بــرای ورود و 
تقاضا افزایش می دهــد. با توجه به 
تداوم رشــد ســه ماهه بازار سهام، 
این اصلاح قبــل از ورود به کانال 1 
میلیون و ۶00 هــزار واحد طبیعی 
به نظر می رسد. در صورت مشخص 
تر شدن وضعیت مذاکرات برجامی 
و نحوه تأمین کسری بودجه و نرخ 
سود بانکی در دولت جدید ریسک 
معامله گران در بازار کاهش خواهد 
یافت. در هفته منتهی به 10 سپتامبر 
قیمت انواع نفت تغییرات اندکی را 
به ثبت رســاندند. کشورهای اوپک 
پلاس در خصوص ادامه سیاســت 
افزایش تدریجی میزان تولید به توافق 
رسیدند که می تواند بر بر رشد قیمت 
جهانی نفت تاثیرگذار باشد. آمار رشد 
صادرات چین در ماه اوت امیدواری ها 
را نســبت به بهبود چشم انداز نفت 
افزایش داده اســت. به علاوه علی 
رغم گسترش سویه دلتای کرونا در 
کشورهای مختلف، بازگشت فعالیت 
های اقتصادی روند رو به بهبودی را 
از خود نشان می دهد که می توان به 
رشد تقاضای نفت در آینده نزدیک 
امیدوار بود. لکن با توجه به احتمال 
شیوع سویه جدید دلتا و وضع شرایط 
قرنطینه بازیابی تقاضــای نفت در 

هاله  ای از ابهام قرار دارد.
با احتمال افزایش سیاست های پولی 
انقباضی فدرال رزرو، بهای هر اونس 
طلای جهانی به زیــر 1800 دلار 
ســقوط کرد و ارزش شاخص دلار 

تقویت شد. 

اقتصاد استان
02
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واگذاری 3107 مترمربع اراضی به اقشار ویژه 
رئیس اداره راه و شهرسازی شهرستان فریدونشهر از در حال ساخت بودن 3107 
متر مربع اراضی واگذار شده به اقشار ویژه این شهرستان خبر داد.علی گلشاهی 
رئیس اداره راه و شهرسازی شهرستان فریدونشهر در خصوص اراضی واگذار شده 
به اقشار ویژه این شهرستان اذعان داشت: در راستای تامین مسکن اقشار ویژه با سیاست گذاری های معاونت 

املاک و حقوقی اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان حدود 1۶ قطعه از اراضی شهرستان فریدونشهر به 
این عزیزان واگذار شد.وی افزود: اراضی واگذار شده سه هزار و 107 متر مربع برای 3۴ خانوار بوده است که به 

صورت 2 و 3 واحده در نظر گرفته شده. همچنین هم اکنون در حال ساخت و ساز است.
رئیس اداره راه و شهرسازی شهرستان فریدونشهر در رابطه با طرح اقدام ملی مسکن این شهرستان اظهار کرد: با توجه به 

ثبت نام های بعمل آمده و بررسی شرایط متقاضیان استفاده از این طرح، ۹0 نفر مورد تایید قرار گرفتند که برای این افراد 30 پلاک مسکونی 
3 واحده در نظر گرفته شده است.وی با بیان اینکه ساخت و ساز طرح اقدام ملی تولید مسکن در این شهرستان بصورت گروهی و توسط خود 
اشخاص انجام می شود گفت: براساس اراضی تامین شده برای این طرح حدود یکهزار و ۴00 متر مربع تجاری و دو هزار و 200 متر مربع مذهبی 

در نظر گرفته شده است.

ترخیصی کرونایی بیشتر از بستری شده است؛ 
استان در آستانه عبور از موج پنجم

سخنگوی ستاد استانی مقابله با کرونای اصفهان از عبورِ استان از قله موج پنجم کرونا خبر داد 
و گفت: تعداد ترخیصی های استان اصفهان بیشتر از بستری ها و آزمایش های مثبت است، اما، 

آمار مرگ و میر در روز های اخیر کاهشی نبوده است.
حجت الله غلامی درباره واکسیناسیون هم گفت: ســرعت بخشیدن به واکسیناسیون ضروری 

است و بر اساسِ برنامه ریزیِ یک ماهه، تعداد مراکزِ واکسیناسیونِ تجمیعیِ استان اصفهان افزایش 
خواهد یافت.

وی، شمارِ کنونی مراکزِ واکسیناسیون را در استان ۶۴ مرکز اعلام کرد و گفت: به تمام شهرستان ها اعلام شده 
است که مراکز واکسیناسیون خود را تجهیز و واکسیناسیون را دو یا سه نوبته کنند.

سخنگوی ستاد استانی مقابله با کرونای اصفهان ، وضعیت کنونی کرونایی شهرستان خور و بیابانک را در وضعیت زرد بیان کرد 
و گفت: هفت شهرستان نطنز، نایین، سمیرم، دهاقان، تیران و کرون، بویین میاندشت و آران و بیدگل وضعیت نارنجی دارند و 

بقیه شهرستان ها در وضعیت قرمز هستند.
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در برنامه کافه سرمایه 
تعداد زیادی سرمایه 

گذار و سرمایه پذیر از 
تیم های شرکت کننده 

در دوره های قبلی 
جشنواره شیخ بهایی در 
جلسه هایی که به صورت 

مجازی و با مدیریت 
جشنواره برگزار شد 

به مذاکره 2 جانبه 
پرداختند

کبیــری  عبدالرضــا 
ســامانی افزود: امسال 
در بخش های مســابقه 
ای جشنواره ملی شیخ 
بهایی، امتیاز جداگانه 
ای برای قابلیت تجاری 
ســازی و فرصت های 
ســرمایه گذاری محصول و ایده در 
نظر گرفته شده و اولویت با تیم هایی 
اســت که در این زمینه موفق عمل 

کرده باشند.
وی اظهــار داشــت: در دوره هــای 
گذشته جشنواره برخی تیم ها از نظر 
شــاخص های فنی دارای امتیازهای 
بالایی بودند اما از نظر کســب و کار 
و قابلیت تجاری سازی چندان قوی 
عمــل نکردنــد به همیــن دلیل در 
ســالجاری تیم هایی در اولویت قرار 
می گیرند که محصول آنها امکان ارائه 

به سرمایه گذار را داشته باشد.
کبیری با بیان اینکه شــانزدهمین 
جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی 
بیست و ششم و بیست و هفتم آبان 
امســال در اصفهان با هدف معرفی 
برترین فن آفرینان و طراحان کسب 
و کار برگزار می شــود، اضافه کرد: با 
توجه به شرایط همه گیری بیماری 
کووید-1۹ این رویداد امســال نیز 
به صورت مجازی برگزار خواهد شد 
و ممکــن اســت مراســم اختتامیه 
به صورت حضــوری و محدود برگزار 

شود.
کبیری با بیان اینکه شــانزدهمین 

دوره جشنواره ملی شــیخ بهایی با 
تغییراتی نســبت به دوره های قبل 
برگزار می شــود، اظهار داشــت: در 
این دوره بخش مســابقه ای شامل 
2 قسمت» طراحان کســب و کار با 
قابلیت تجاری سازی « و » فن آفرینی 
و تجاری سازی فن آفرینی« خواهد 
بود و » فرصت های سرمایه گذاری« 
به طور مجــزا در بخش مســابقه ای 
وجود ندارد بلکه در 2 قســمت دیگر 
این موضوع مــورد تاکید قرار گرفته 

است.
دبیر جشــنواره ملی شــیخ بهایی 
خاطرنشان کرد: یکی از اقدامات ویژه 
جشنواره در ســال جاری، فراخوان 
بین المللی اســت بطوریکه در صدد 
هستیم با استفاده از ظرفیت تعاملات 
بین المللی پارک های علم و فناوری 
کشــورمان، امکان شرکت طرح های 
فن آفرینانه خارج از کشور را در این 

رویداد فراهم کنیم.
وی با اشــاره به اینکه امسال نیز در 
جشنواره ملی شــیخ بهایی، جایزه 
»صنعت ساز دکتر شیخ زین الدین« 
به شــرکت های فناور برتر در گروه 

فن آفرینی کــه دارای محصول بین 
المللی و خروجــی ارزی دارند اعطا 
می شود، اضافه کرد: همچنین امسال 
رویدادهــای غیر مســابقه ای مانند 
کارگاه های تخصصی، »کافه سرمایه« 
و » پلُ« در کنار جشنواره برگزار و در 
آن به جذب ســرمایه گذار و انتقال 

تجربیات پرداخت می شود.
کبیری توضیــح داد: در برنامه کافه 
سرمایه تعداد زیادی سرمایه گذار و 
سرمایه پذیر از تیم های شرکت کننده 
در دوره های قبلی جشــنواره شیخ 
بهایی در جلســه هایی که به صورت 
مجازی و با مدیریت جشنواره برگزار 
شــد به مذاکره 2 جانبه پرداختند و 
تا کنون حدود 150 جلســه برگزار 
شده که تعدادی از آنها در حال نهایی 

شدن است.
وی فرصت ثبت نام در بخش مسابقه 
ای شانزدهمین جشــنواره ملی فن 
آفرینی شیخ بهایی را تا پایان شهریور 
جاری اعلام و اضافه کــرد: تا کنون 
اســتقبال خوبی از جشنواره صورت 
گرفته و تیم ها و شــرکت هایی ثبت 
نام کرده اند که آماده سرمایه گذاری 

هستند.
جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی 
به عنوان نخســتین رویداد فن آوری 
و فن آفرینانه کشــور توسط شهرک 
علمی و تحقیقاتی اصفهان با حمایت 
معاونت علمــی و فناوری ریاســت 
جمهــوری و وزارت علوم، تحقیقات 

و فناوری برگزار می شود.
این جشــنواره با هدف شناســایی و 
معرفی واحدهای فناور و فن آفرینان 
موفق به ســرمایه گذاران در 2 بخش 
مسابقه ای و غیرمســابقه ای برگزار 
می شــود که بخش  مسابقه ای شامل 
طراحان کســب و کار و فن آفرینان 
است؛  بخش های غیرمسابقه ای نیز 
شامل فرصت  های ســرمایه  گذاری،  
نشست های انتقال تجربه و نمایشگاه 

است.
از آنجــا که شــیخ  بهاء الدین محمد 
عاملــی مُتخلص به شــیخ  بهایی از 
مفاخر بزرگ جهان اسلام باعث انجام 
خدمات ارزشمند علمی، فرهنگی و 
عمرانی در ایران بــود برای زنده نگه 
داشتن یاد او، این جشنواره به »شیخ 

 بهایی« نامگذاری شده است.

دبیر جشنواره عنوان کرد:  

تجاری سازی ؛ رویکرد شانزدهمین جشنواره ملی شیخ بهایی

 دبیر جشنواره ملی فن آفرینی شــیخ بهایی گفت: رویکرد 
شانزدهمین دوره این رویداد، تجاری سازی است و شرکت ها 
و تیم های اســتارتاپی )نوپا( می توانند در آن شرکت کنند که 

محصول آنها قابلیت ارائه به سرمایه گذار را داشته باشد.

      شانزدهمین جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی بیست و ششم و بیست و هفتم آبان امسال در اصفهان با هدف معرفی برترین فن آفرینان و طراحان کسب و کار برگزار 
می شود
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با فعالیت ۱۷00 واحد صورت می گیرد؛

اشتغال مستقیم ۳۵00 نفر  در واحدهای 
گلاب گیری سنتی کاشان

جهــاد  مدیــر 
ی  ز ر و کشــا
کاشان  شهرستان 
با بیان اینکه ۱۷00 
گلاب گیری  واحد 
ســنتی در کاشان 

موجود است گفت: ۳۵00 نفر اشتغال مستقیم نیز در این  باره به 
همراه داشته است.

رضا مظلومی  با بیان اینکه 1700 واحد گلاب گیری ســنتی در کاشان 
موجود است، اظهار کرد: از این تعداد واحد گلاب گیری  3500 نفر اشتغال 

مستقیم نیز در این  باره به همراه داشته است.
مدیر جهاد کشــاورزی شهرستان کاشــان با اشــاره به اینکه با وجود 
حمایت ویژه دانشگاه علوم پزشکی شهرستان کاشان در خصوص صدور 
شناسه های بهداشتی نداشتن مجوز لازم از وزارت جهاد کشاورزی باعث 
محروم شدن این بخش از دریافت تسهیلات بانکی شــده است، افزود: 
همچنین این امر باعث عدم امکان صدور مجوز تغییر کاربری تبصره یک 

ماده یک قانون حفظ کاربری شده است.
 وی افزود: طــی تبادل نظرهای فنی انجام شــده در ملاقات های اخیر با 
مدیرکل دفتر صنایع تبدیلی و تکمیلی جهاد کشاورزی در زمینه بررسی و 
صدور مجوزهای لازم برای ارتقا و ساماندهی واحدهای گلاب گیری سنتی 
به سمت نیمه صنعتی که از آرزوهای دیرین شهرستان بوده است، قول 

مساعد داده  شده است.

اشتغال

 الواخبار اصفهان؟

حرف دل مردم را از اخبار اصفهان بشنوید

 شما  می توانید مشکلات خود را
 با ما  ومسئولین درمیان بگذارید

  )ر، دره شــویی( ســاکن خیابان چهارباغ اصفهان: کندو 
کاری های چهارباغ تا میدان انقلاب چه وقت تمام می شود. نه ساکنان 
این محدوده و نه کاســبان و نه حتی عابران از این همه درهم برهمی 
طولانی در آســایش هستند. صبرمان تمام شــده، تا چند سال دیگر 
قراراست خراب کنند و بسازند؟ زاینده رود که نداریم، حداقل چهارباغ 
را انقدر دستکاری نکنند. یکبار برای همیشه از معماران و مصالح درجه 
یک استفاده کنند که مجبور نباشند هر دو ســه هفته یکبار زمین و 
پیاده روها را شــخم بزنند و رفت و آمد مردم را مختل کنند. تازه پول 
و هزینه هایی هم که بابت چندبارکاری هایشان می دهند هم نهایتا از 
جیب همین مردم برداشت می شــود. یک نفر به متولیان این کارها 
بگوید: کاری کنید که با این نحوه مدیریتتان انقدر ناله و نفرین پشت 

سرتان نباشد.

  تعدادی از شهروندان اصفهان: وضعیت تزریق واکسن دربعضی 
از پایگاه ها واقعا اســف بار است. نه به لحاظ بهداشــتی موارد رعایت 
می شود و نه پرســنل رفتار خوبی با مردم دارند. چرا کسی تذکری به 
این ها نمی دهد؟  از آن طرف هم وقتی درسامانه ثبت می کنیم و بعد 
طبق ساعت و محلی که ثبت شده مراجعه می کنیم می گویند ظرفیت 
تکمیل اســت وبروید یک مرکز دیگر. خب اگر ظرفیت تکمیل است 
پس چرا خود سامانه کلیک را پذیرفته و تکمیل بودن را اعلام نکرده؟ 
اگر هنوز ظرفیت دارد پس این چه برنامه ای است که بعضی از پرسنل 
واکسیناسیون بر سرمردم پیاده می کنند؟ خواهشا مراتب را به مدیران 

مربوطه انتقال دهید تا ترتیب اثری بدهند.

صدای شمـــــا
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کشف کلت کمري و دستگیري متهم توسط پلیس اصفهان 
فرمانده انتظامي شهرستان اصفهان از کشــف یک قبضه کلت جنگي و 7عدد 
فشنگ مربوطه در این رابطه خبر داد. سرهنگ  حمیدرضا اکبري   گفت:ماموران 
پلیس اصفهان کلانتري 20 با اشرافیت و هوشمندي خود مطلع شدند فردي در 
منزل خود اقدام به نگهداري یک قبضه اسلحه جنگي کلت کمري مي نماید که 
بلافاصله موضوع را در دســتور کار قرار دادند.وي در ادامه افزود : ماموران پس از 
کسب اطلاعات لازم طي هماهنگي با مقام قضائي منزل مذکور را مورد بازرسي 
قرار داده که از آن یک قبضه اسلحه کلت جنگي با 7 فشنگ مربوطه را کشف و 
متهم را دستیگر کردند.فرمانده انتظامي شهرستان اصفهان درپایان با اشاره به 
اینکه متهم با تشکیل پرونده قضایي به مرجع قضائي تحویل شدند گفت : امنیت 
 مردم خط قرمز ناجا مي باشد و نیروي انتظامي با مخلین امنیت با تمام ظرفیت 

خود مقابله مي کند .

کشف موتورسیکلت قاچاق در اصفهان 
فرمانده انتظامي شهرستان اصفهان از کشف یک موتورسیکلت 1000 سی سی 
قاچاق به ارزش 8 میلیارد ریال خبر داد.  سرهنگ  حمیدرضا اکبري  بیان داشت: 
ماموران انتظامی کلانتری  حسن آباد ، حین کنترل خودروهاي عبوري به یک 
دستگاه وانت پراید که حامل یک موتورســیکلت 1000 سی سی خارجی بود 
مشکوک و آن را متوقف کردند.وي با اشاره به اینکه راننده خودرو مدارک قانونی 
و گمرکی مربوط به این موتورسیکلت را ارائه نداد و خودرو و موتورسیکلت توقیف 
شدند، تصریح کرد: ارزش موتورسیکلت کشف شده توسط کارشناسان مربوطه 
8 میلیارد ریال اعلام شده اســت.فرمانده انتظامی شهرستان اصفهان با اشاره 
به دســتگیری یک نفر در این رابطه و تحویل او به مراجع قضائی، اظهار داشت: 
نیروي انتظامي با قاچاقچیان کالا به شدت مقابله خواهد کرد و اجازه جولان به 

آنها نخواهد داد.

عدم توجه به جلو مرگ راننده برلیانس را رقم زد 
رئیس پلیس راه استان از تصادف ۴ دستگاه وسیله نقلیه در اتوبان  معلم  
وفوت یک نفر و مجروح شــدن فردی دیگر خبرداد. سرهنگ  اصغر زارع  
بیان داشــت: در پی اعلام یک مورد تصادف زنجیره ای در اتوبان  معلم  
بلافاصله ماموران پلیس راه  اصفهان-تهران  به محل اعزام شــدند.وی 
افزود: در این حادثه رانندگی ۴ ســواری برلیانس،پراید، 20۶ و ســمند 
تصادف کرده بودند که راننده برلیانــس در دم فوت و راننده پژو 20۶ نیز 
مجروح شد.رئیس پلیس راه استان اصفهان ادامه داد: علت وقوع این حادثه 
رانندگی عدم توجه به جلو توسط راننده برلیانس اعلام شده است.سرهنگ 
اصغر زارع از رانندگان خواست، با سرعت مجاز و مطمئنه رانندگی کنند و 
 از عجله و شتاب اکیدا خودداری شود تا شاهد وقوع حوادث تلخ جاده ای 

نباشیم.

دستگیری سارق سابقه دار باغ ها 
رئیس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان از دستگیری سارق سابقه داری 
که اقدام به 37 فقره سرقت از باغ ها در شهرستان آران و بیدگل کرده بود خبر داد.

سرهنگ  حسین ترُکیان  بیان داشت: در پی وقوع چندین فقره سرقت از باغ های 
شهروندان ساکن در شهرستان آران و بیدگل پیگیری موضوع شناسایی سارق 
یا سارقان این سرقت ها از سوی کارآگاهان پلیس آگاهی این شهرستان دنبال 
شــد.وی افزود: کارآگاهان پس از حضور در محل های وقوع ســرقت و بررسی 
نحوه ارتکاب سرقت ها به یکی از سارقان ســابقه دار که دارای سوابق متعدد در 
خصوص سرقت از باغ ها و همچنین قطعات و محتویات داخل خودرو بود مظنون و 
دستگیری وی را در دستور کار خود قرار دادند.سرهنگ ترکیان  ادامه داد: با توجه 
به اینکه متهم محل اسکان مشخصی در شهر نداشت جستجوی هوشمندانه برای 
دستگیری وی انجام و در نهایت در یکی از منازل متروکه حاشیه شهر دستگیر شد.
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این ویتامین شما را از 
ابتلا به کرونا در امان 

نگه می دارد
کارشــناس گروه بهبــود تغذیه 
معاونت بهداشــت دانشگاه علوم 
پزشکی جندی شاپور اهواز بیان 
 A کرد: با توجه بــه نقش ویتامین
در تنظیم و تقویت سیستم ایمنی 
بدن و کاهش خطر ابتلا به کرونا 
و بیماری های تنفســی، مرحله 
نخست برنامه مکمل یاری  مگادوز 
ویتامین A برای کودکان دو تا پنج 
سال، در برخی استان ها از جمله 

خوزستان اجرا شده است.
 ندا فرح بخش با اشــاره به نقش 
ویتامین A در مقابلــه با کرونا در 
کودکان زیر پنج سال، اظهار کرد: 
ویتامین A یکــی از ویتامین های 
بسیار مهم است که نقش مهمی در 
بسیاری از فعالیت های حیاتی بدن 
دارد؛ این ویتامین در رشد و نمو، 
کیفیت بینایــی، حفظ بافت های 
مخاطی بــدن ماننــد لایه های 
مخاطــی اندام های گوارشــی و 
تنفســی و همچنین در دستگاه 

ایمنی بدن مؤثر است.
وی افزود: ویتامین A در شکل فرم 
اصلی خود تنها در منابع حیوانی 
مانند جگر، شــیر و لبنیات وجود 
 A دارد. پیش ســازهای ویتامین
یعنــی کاروتنوئیدها نیز در منابع 
گیاهی وجود دارند که به ویتامین 

A تبدیل می شوند.
فرح بخش ادامــه داد: میوه های 
نارنجــی و زرد ماننــد طالبــی، 
گریپ فروت، زردآلو و سبزیجاتی 
کدوتنبــل،  هویــج،  ماننــد 
سیب زمینی شیرین و کدو حلوایی 
از منابع بتاکاروتن هســتند. کلم 
بروکلی، اسفناج و انواع سبزیجات 
تیره نیز از منابع بتاکاروتن هستند.

وی گفت: باید توجه کرد که میزان 
بتاکاروتــن در میوه و یا ســبزی 

پررنگ تر، بیشتر است.
کارشــناس گروه بهبــود تغذیه 
معاونت بهداشــت دانشگاه علوم 
پزشکی جندی شاپور اهواز بیان 
 A کرد: با توجه بــه نقش ویتامین
در تنظیم و تقویت سیستم ایمنی 
بدن و کاهش خطر ابتلا به کرونا 
و بیماری های تنفســی، مرحله 
نخست برنامه مکمل یاری  مگادوز 
ویتامین A برای کودکان دو تا پنج 
سال، در برخی استان ها از جمله 

خوزستان اجرا شده است.
وی افزود: برای کــودکان زیر دو 
ســال مصرف قطــره مولتی 
 ویتامیــن یا قطــره AD جهت 
مکمل یاری، این گروه اســتفاده 

می شود.
فرح بخش بیان کــرد: آموزش و 
مشاوره تغذیه برای مادران دارای 
کــودک زیر پنج ســال در زمینه 
مصرف مواد غذایی حاوی ویتامین 
A توســط بهــورزان در مناطق 
روستایی و توسط مراقبین سلامت 
در پایگاه های سلامت شهری، به 
منظور تغذیه بهتــر این کودکان 
و با هدف تقویت سیســتم ایمنی 
بدن و پیشــگیری از ابتلا به کرونا 

در شرایط کرونایی ارائه می شود.
وی عنــوان کــرد: همچنیــن 
کارشناسان تغذیه در ستاد مرکز 
بهداشــت اســتان و شهرستان و 
مراکز خدمات جامع سلامت با ارائه 
مراقبت های تغذیــه ای ضروری، 
آموزش و مشاوره تخصصی تغذیه 
به صورت حضوری و غیرحضوری 
خدمات مورد نیاز را ارائه می دهند. 
از طریق ســامانه تلفنی مشاوره 
تغذیــه ۴۰۳۰ نیز مشــاوره در 
خصــوص تغذیه مناســب برای 
پیشگیری از کرونا و تغذیه مناسب 
حین بیمــاری و دوره نقاهت، به 

مردم ارائه می شود.
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وزیر بهداشت: رکورد تزریق واکسن این هفته شکسته می شود
 وزیر بهداشت از افزایش حجم ورود واکسن در کنار تامین واکسن های داخلی کرونا خبر داد و گفت: این هفته ایران رکورد تزریق واکسن 
کرونا را در جهان خواهد شکست.بهرام عین اللهی افزود: هم اکنون رکورد تزریق هفتگی واکسن در اختیار آلمان با تزریق ۵ میلیون دُز در 
یک هفته است که این هفته این رکورد را می شکنیم.وی اظهار داشت: اگر تولید داخلی ما کافی بود واکسن وارد نمی کردیم اما چون شروع 
کار است و حجم زیادی واکسن احتیاج داریم به طوری که ۶۰ میلیون جمعیت باید واکسینه شوند و اگر ضرب در دو شود، ۱۲۰ میلیون 
دُز و اگر بچه ها هم بخواهند واکسینه شوند ۱۴۰ میلیون دُز واکسن احتیاج داریم؛ بنابراین برای ما زمان خیلی مهم است چرا که اگر امروز 
واکسن بزنیم بهتر از فردا است.عین اللهی ادامه داد: متاســفانه موج پنجم باعث غم و اندوه مردم شد و هم اکنون تلاش می شود با کمک 
نیروهای وزارت بهداشت، دانشجویان و مردم به سرعت واکسینه شوند.وزیر بهداشت با اشاره به تلاش ها برای تامین واکسن کرونای مورد 
نیاز مردم، گفت: در دولت جدید مجوز تولید داخلی پنج واکسن کرونا سیناژن، رازی، پاستور، فخرا و برکت داده شده است.وی درباره دلایل 
افزایش بی سابقه ورود محموله های جدید واکسن کرونا به کشور گفت: من هیچ وقت درباره گذشته صحبت نمی کنم بلکه صحبت من 
درباره آینده است و از وقتی که نمایندگان به ما رأی اعتماد دادند و تکلیف به دوش ما افتاد شبانه روز برای تامین واکسن کار کردیم.وزیر 
بهداشت افزود: مهمترین مسأله که باعث موفقیت شد تلاش های شخص رییس جمهور، معاون اول، بانک مرکزی و سایر وزارتخانه ها بود 

و این همکاری و همدلی موجب شد که شاهد ورود محموله های جدید واکسن به کشور باشیم.

وضعیت دارویی کشور بهتر شده است
رئیس داروخانه مرکزی هلال احمر با اشاره به این که وضعیت دارویی در کشور نسبت به ماه های گذشته به مراتب بهتر شده، گفت: چندین ماه است 
که دیگر در حوزه داروی مختص بیماران دیابتی با کمبود مواجه نیستیم و داروخانه مرکزی هلال احمر به اندازه ۴ ماه ذخیره انسولین و اقلام انسولین 
دارد. جواد شمسایی، رئیس داروخانه مرکزی هلال احمر در خصوص آخرین وضعیت خدمات رسانی این داروخانه گفت: داروخانه مرکزی هلال 
احمر تا ساعت ۹ شب در حال خدمت رسانی به مردم است و تغییر ساعت در حالی رقم خورد که با اوج گیری شیوع کرونا خدمات رسانی داروخانه 
های هلال احمر تا ساعت ۲۴ و  حتی در روزهای تعطیل ادامه یافت و  با عبور از پیک و  کاهش شدید مراجعان به روال سابق یعنی ساعت ۲۱ بازگشت.

وی افزود: در داروخانه ما در یک قسمت خدمات عمومی خود را ارائه می دهیم و در قسمت دیگر نیز بیماران کرونایی پذیرش می شوند. مراجعات 
بیماران کرونایی نسبت به هفته های گذشته کاهش یافته است. مجموعا داروخانه مرکزی هلال احمر در اوج کرونا به حدود ۲۵۰۰ نفر خدمت رسانی 
می کرد که این تعداد مراجعه کننده امروز به حدود ۱۵۰۰ نفر کاهش پیدا کرده است.این مقام مسئول در جمعیت هلال احمر خاطرنشان کرد: 
خدمات ما به بیماران کرونایی به صورت مجزا تا پایان همه گیری ادامه دارد و خوشبختانه در این خصوص نیز با کمبودی مواجه نیستیم. در خصوص 
سایر داروها نیز هماهنگی های خوبی صورت گرفته است تا نیاز بیماران به صورت کامل برطرف شود. تمام تلاش ما این است که هیچ بیماری بدون 
دارو، داروخانه ما را ترک نکند.رئیس داروخانه مرکزی هلال احمر ادامه داد: کمبود موقت و جزئی در حوزه دارو، در سراسر جهان امری طبیعی است 

و امروز نیز مشکلات دارویی ما نیز وخیم نیست و در برخی عرصه های خاص نگرانی وجود دارد.

یکی از راه های شــیوع و انتقال ویروس کرونا، افرادی هستند که به 
سفرهای خارجی می روند و بعد بدون قرنطینه به کشور باز می گردند.

مهر
گزارش

ISFAHAN
N E W S

کابــوس کرونــا همچنان 
ادامه دارد و واکســن هنوز 
نتوانســته تبدیل به معجزه 
شــود. با این حــال به نظر 
می رســد برخــی جوامــع 
قصد دارند این کابوس را به 
فراموشی بسپارند و این اقدام 
نه با توســل به واکسیناسیون سراسری و 
قرنطینه هوشمند بلکه با نادیده گرفتن این 
بیماری صورت می پذیرد. اقدامی که نه تنها 
خودشان بلکه سایر کشورها را نیز می تواند 
با مشکلات عدیده که کمترین آن شیوع 
جهش جدید کووید ۱۹ است، مواجه کند.

به عنوان نمونه، می توان به برگزار شــدن 
کنسرت های موســیقی در کشور ترکیه 
اشاره کرد. مســئله ای که طی چند روز 
اخیر مورد توجــه کاربران فضای مجازی 
با هر دیدگاه و سلیقه سیاسی قرار گرفته 
است. تصاویر منتشر شده از کنسرت های 
روزهای گذشته ترکیه بیانگر نقض تمامی 
پروتکل های بهداشتی مرتبط با کرونا است. 
جمعیت پرحجم و متراکم افراد حاضر در 
سالن ها، نگرانی های بسیاری را برانگیخته 
است. تا جایی که ســیل عظیم پیام های 
کاربران فضای مجازی را برای برخورد با 

این افراد در پی داشته است.
کاربران ایرانی شــبکه های اجتماعی در 
روزهای گذشــته، چه آنهایی که ساکن 
کشور هستند و چه ایرانیان خارج از کشور 
با انتقاد شــدید از برگزاری بدون ضابطه 
کنسرت ها در ترکیه خواستار ورود مرجع 
قضائی ایران به این موضــوع و برخورد با 
ایرانیان شــرکت کننده در این مراسم ها 

شده اند.
مطالبه صورت گرفته زمانی اهمیت پیدا 

می کند که بدانیم کشور ترکیه برای حضور 
توریست ها در چنین مراسم هایی هیچ گونه 
الزامی درباره ارائه کارت واکسیناســیون 
نداشته و افراد بدون هرگونه محدودیتی 
می توانستد در کنســرت ها حضور پیدا 

کنند.
از جمله مطالباتی که کاربران ایرانی فضای 
مجازی در این باره مطرح کرده اند، قرنطینه 
افراد پس از بازگشــت از ترکیه و پیش از 
ورود به کشــور اســت. کاربران پیشنهاد 
کرده اند تا این افراد با هزینه خودشــان 
در مبادی مرزی قرنطینه شــوند و پس 
از مطمئن شدن از عدم ابتلاء به بیماری 
کرونا اجازه ورود به کشور به آنها داده شود.

البته این در حالی اســت که از بیســتم 
اسفند ۱۳۹۹، طرح مراقبت بهداشتی و 
پیشگیری از شیوع بیماری کرونا در مبادی 
مرزی رسمی کشور توسط جمعیت هلال 
احمر کشور و با همکاری وزارت بهداشت 
در حال اجراست. تاکنون در این طرح ۶۰۵ 
هزار و ۶۳۹ نفر پایش )دریافت برگه تست 
منفی pcr و یا انجام تســت pcr( و ۲۱۱ 

مسافر مشکوک هم قرنطینه شده اند.
اما اطلاعاتی که درباره تســت های کرونا 
موجود است، نشان می دهد درصد منفی 
کاذب بسیار بالاست و عملًا انجام پایش 
لحظه ای و یا انجام تســت پیش از ســفر 
و ارائــه نتیجه تســت در کشــور مقصد 
نمی تواند روش مطمئنی برای جلوگیری 
از بیماری به کشور باشــد. بنابراین لازم 
اســت تا همانطور که رئیــس جمهور در 
اولین جلســه ســتاد ملی مقابله با کرونا 
کشور در دولت ســیزدهم به طرح تحول 
مقابله با کرونا تاکید داشت، پروتکل ها و 
روش های پایش مسافران ورودی به کشور 

نیز متحول شوند.
شاید کمترین اقدام می تواند همین مطالبه 
صورت گرفته باشــد. به ایــن صورت که 
مســافرانی که قصد سفرهای سیاحتی را 
دارند، پس از بازگشــت به کشور به مدت 
معلومی )سه تا ۵ روز( و با هزینه شخصی 
در مکان های مشخصی قرنطینه شوند. اگر 
چه برخی از ســفرهای بین المللی جنبه 
تجــاری و اداری دارند اما بــا وجود ادامه 

دار بودن اپیدمی کرونا و ســرعت پایین 
واکسیناسیون و همچنین عدم توجه جدی 
برخی کشورها )به خصوص کشورهایی که 
اقتصادشان وابسته به صنعت گردشگری 
است( به پروتکل های بهداشتی در قبال 
پذیرش توریست، لازم اســت تا نظارت 
جدی و ســختگیرانه ای برای مسافران 

سفرهای سیاحتی اعمال شود.
مطمئناً در روزهایی که کادر بهداشــت و 
درمان کشــور همچنان در حال دست و 
پنجه نرم کردن بــا این ویروس منحوس 
است و در حالی که بسیاری از افراد جامعه 
از حداقل تفریحات، سرگرمی ها و دورهمی 
های خانوادگی محروم مانده اند، ضروری 
است مسئولان تصمیم گیر در مورد کرونا 
به خصوص ستاد ملی مقابله با کرونا تا پیش 
از واکسیناسیون اکثریت جمعیت کشور 
همچنان نسبت به این بیماری و سویه های 
جدید، جدی تر باشند. به خصوص اینکه 
طبق گفته وزیر بهداشــت، جهش جدید 
ویروس کرونا در آبان ماه می تواند کشور را 

تحت تأثیر قرار دهد.

راهکارهای جلوگیری از خیز جدید کووید ۱۹؛

اهمیت قرنطینه مسافران ورودی در مرزها نقص ایمنی از دلایل تزریق دز سوم واکسن

به گفته یک محقق تزریق دز سوم واکسن برای کسانی که نقص ایمنی ندارند 
واجب نیست.

، یک محقق با اشاره به اینکه نیازی به تزریق دز ســوم واکسن کرونا مگر در 
موارد خاص نیست، گفت: سه دلیل برای دریافت دز سوم واکسن وجود دارد 
که در واقع اگر بدن فردی به دو دز واکســن پاســخی نداده نیاز به دز یادآور 
نیســت. همچنین افراد دارای نقص ایمنی نیاز تا دز سوم واکسن را دریافت 
کنند، زیرا دو دز اول واکســن که باید کاری که برای افــراد دیگرا نجام دهد، 

انجام نداده است.
او افزود: دلیل دومی که چرا باید دز سوم را دریافت کنیم این است که با انجام 
روند واکسیناســیون میزان تلفات کاهش داشته است، بنابراین شواهد نشان 
می دهد واکسن  بسیار خوب عمل می کند تا مردم را در برابر بیماری های شدید 

و بستری شدن در بیمارستان و یا حتی مرگ محافظت کند.
این محقق بیان کرد: هیچ شواهد قوی وجود ندارد که نشان دهد نیاز به ارائه 
دز سوم برای افرادی که قبلا واکسینه شدند وجود دارد. ضعیف بودن واکسن 
های تزریقی در برابر برخی بیماری ها می تواند دلیلی برای تزریق مجدد باشد 
اما  واکسن هایی که در حال حاضر در برابر انواع مختلف ویروس در دسترس 

هستند بسیار خوب در برابر اشکال شدید طیف بیماری عمل می کنند.
او ادامه داد: تعداد کمی از افرادی که نقص ایمنی جدی دارند نسبت به کسانی 
که هیچ مشکلی ندارند، باید دز سوم را دریافت کنند، زیرا این دز برای ایجاد 
پاسخ اولیه آن ها است که به دو دز اول پاســخ ندادند. در تجویز دز سوم باید 

مسائل ایمنی و پایگاه داده های ایمنی کنترل شود.
او تصریح کرد: در حال حاضر واکسن هایی که مردم دریافت کردند به خوبی 
از آن ها در برابر بیماری های شدید محافظت می کند. افرادی که دز اول و دوم 
خود را دریافت کرده اند تا دربرابر پیامد های شدید محافظت شوند شاهد یک 
نابرابری هستیم. در کشور های کم درآمد و متوســط رو به پایین فقط ۱ تا ۵ 
درصد مردم واکسن دریافت کرده اند و این نســبت کم در برابر تعداد زیادی 
از واکسن هایی است که در کشــور هایی با درآمد بالا و متوسط به کار گرفته 

شده است.
این محقق اظهار کرد: در این شرایط تمرکز باید بر تامین واکسن برای رفع نیاز 
و محافظت از افرادی باشد که هنوز توسط واکسن محافظت نشده اند. واکسن 
احتمال انتقال ویروس و ظواهر بیشتر را کاهش می دهد و به ما زمان می دهد 
تا شواهد بیشتری را در مورد نیاز یا عدم نیاز به مصرف دز های یاداور در اختیار 

داشته باشیم.
او در پایان گفت: باتوجه به اینکه پوشش واکسیناسیون در حال افزایش است 
تا زمانی که همه ما فرصت واکسیناسیون و محافظت دربرابر ویروس را نداشته 
باشیم هیچ کس در امان نیست. در حالی که ما پوشش واکسیناسیون را افزایش 
می دهیم مهم است اقدامات دیگری هم که باعث کاهش انتقال ویروس می شود 
را مثل زدن ماسک، شستن دست ها و فاصله اجتماعی را فراموش نکنیم، زیرا 

این ها تنها چیز هایی هستند که به همه گیری این بیماری پایان می دهد.

گزارش

از جمله مطالباتی 
که کاربران ایرانی 

فضای مجازی در این 
باره مطرح کرده اند، 
قرنطینه افراد پس 

از بازگشت از ترکیه 
و پیش از ورود به 

کشور است. کاربران 
پیشنهاد کرده اند 

تا این افراد با هزینه 
خودشان در مبادی 

مرزی قرنطینه شوند 
و پس از مطمئن شدن 

از عدم ابتلاء به بیماری 
کرونا اجازه ورود به 
کشور به آنها داده 

شود.

شرط تزریق دو دز واکسن برای سفر به عراق
معاون فنی مرکز ســلامت محیط وزارت بهداشت گفت: موکب 
دارانی که به کشور عراق اعزام می شوند، در هنگام سفر باید دو هفته 

از زمان تزریق دز دوم واکسن شان گذشته باشد.
محســن فرهادی با اشــاره به دســتورالعمل های اربعین اظهار 
کرد: بر اساس آخرین تصمیم گرفته شــده در ستاد ملی کرونا و 
هماهنگی های انجام شده بین وزارت بهداشت، وزارت امور خارجه 
و وزارت بهداشــت عراق؛ فقط موکــب داران از طریق مرز هوایی 

در مراسم اربعین حضور خواهند داشت و امسال به دلیل شرایط 
بیماری کرونا پیاده روی عمومی نداریم. طبق توافقات قرار شده 
اســت تنها ۳۰هزار نفر از موکب داران و همراهان آن ها با ظرفیت 
حداکثر ۳۰ هزار نفر برای ارائه خدمات در ایام اربعین به این کشور 

اعزام شوند.
او ادامه داد: موکب دارانی که به کشور عراق اعزام می شوند در هنگام 
سفر باید دو هفته از زمان تزریق دز دوم واکسن شان گذشته باشد تا 

از طریق مرز هوایی به کشور عراق سفر کنند.

فرهادی بیان کرد: موکب داران باید نکات بهداشــتی، شیوه نامه 
های  را مانند فاصله گذاری اجتماعی و زدن ماسک را رعایت کنند. 
تردد فقط از طریق مرز های هوایی به کشــور عراق انجام خواهد 
شد و موکب داران باید شیوه نامه های بهداشتی را به طور دقیق و 

همچنین بهداشت فردی را رعایت کنند.
فرهادی بیان کرد: در ایام برگزاری مراسم اربعین بین ۴ تا ۵ نفر از 
کارشناسان مجرب و بازرس به مدت ۱۸ روزبا هدف کنترل بهداشت 

و ارائه خدمات به عراق اعزم می شوند.

سبک زندگی

کف پای صاف،  از علت تا درمان
کف پای صاف وضعیتی است که در آن یک 

پریسا جمدی
یا هر دو پا قوس کمــی دارند یا اصلا هیچ مترجم

قوسی ندارند. شخص دچار صافی کف پا، 
هنگامی که می ایستد کف پاهایش کامل روی زمین قرار می گیرند و 
هیچ قوصی مشخص نیست، اگرچه گاهی اوقات هنگام بلند کردن 

کف پا از روی زمین قوس ظاهر می شود.
تمام نوزادان هنگام تولد دارای صافی کف پا هســتند. قوس کف پا 
معمولاً تا ۶ سالگی شکل می گیرد. تقریباً از هر ۱۰ کودک، دو نفر در 
 fallen بزرگسالی همچنان کف پای صاف دارند. صافی کف پا به عنوان

arches نیز شناخته می شود.
صافی کف پا برای اکثر افراد مشــکل ساز نیست. اگر کف پای صاف 
باعث درد یا مشکلات دیگر شود، درمان می تواند کمک کننده باشد.

چه عواملی باعث صافی کف پا می شود؟
داشتن صافی کف پا یک وضعیت نسبتاً شایع است که می تواند تا ۳۰ 
درصد از افراد را تحت تاثیر قرار دهد و از هر ۱۰ نفر، در ۱ نفر باعث 
ایجاد علائم می شود. معمولاً هر دو پا تحت تأثیر قرار می گیرند ، اما 

ممکن است فقط در یک پا رخ دهد.
همانطور که قبلًا نیز گفته شد، صافی کف پا می تواند نتیجه ژنتیک 
باشد یا با افزایش سن ایجاد شود، اما این موارد تنها عوامل این عارضه 

نیستند. کف پای صاف می تواند ناشی از عوامل زیر باشد:
پوشیدن کفش هایی که دارای پشتیبان قوس مناسب نیستند.

پوشیدن کفش های پاشــنه بلند که باعث فشــار زیاد در کف پاها 
می شوند.

کشیدگی بیش از حد یا پارگی تاندون ها
ناهنجاری های هنگام تولد

دیابت
بارداری

مسائل مربوط به افزایش وزن

علائم صافی کف پا چیست؟
بسیاری از افرادی که مبتلا به صافی کف پا هستند درد یا مشکلات 
دیگری را تجربه نمی کنند. اما برخی از انواع کف پای صاف می توانند 

دردناک باشند. علائم عبارتند از:
گرفتگی عضلات پا.

درد عضلانی )درد یا خستگی( در کف پا یا ساق پا.
درد در قوس، مچ پا، پاشنه یا قسمت خارجی کف پا.

درد هنگام راه رفتن یا تغییر در راه رفتن )نحوه راه رفتن(
انگشتان جمع شــده )قســمت جلوی کف پا و انگشتان پا به سمت 

بیرون هستند(
گزینه های درمانی برای کف پای صاف

برخی افراد بدون قوس کف پا متولد می شــوند، که به آن صافی کف 
پا گفته می شــود. در برخی موارد، بیماران هرگز مشــکلی ناشی از 
صافی کف پا تجربه نمی کنند. برخی ممکن است از درد کف پا، ساق 
پا، زانو درد، درد مفصل ران و کمر درد رنج ببرند. این به دلیل فشار 
بر عضلات، تاندون ها، استخوان ها و رباط های کف پا ایجاد می شود. 

خوشبختانه چندین روش برای کاهش علائم وجود دارد.
داروهای مسکن/ ضد درد

اگر بیماران روشهای دیگری را برای تسکین درد ناشی از صافی کف 
پا امتحان کرده اند و هنوز درد زیادی دارند، پزشــک ممکن اســت 
داروهای ضد درد را توصیه کند. با این حــال، بیماران باید مطمئن 
شوند که فقط طبق دســتور پزشــک از داروهای ضد درد استفاده 
کنند. داروهای ضد درد باید همراه با درمان و کشش استفاده شوند. 
داروهای دیگر که بیماران می توانند اســتفاده کنند شامل داروهای 
ضد التهابی اســت که به ریلکســی و شل شــدن ماهیچه ها کمک 

می کند.
علاوه بر این، پزشــکان ممکن اســت تزریق کورتیکواستروئیدها یا 
کورتیزون را پیشنهاد دهند. این روش شامل استفاده از سوزن برای 

تزریق مستقیم دارو به ناحیه دردناک )پس از بی حس شدن 
ناحیه( است. این تزریقات ممکن است در ابتدا به طور موقت 
باعث افزایش درد شود، اما می تواند به تسکین درد ناشی 
از صافی کف پا برای ماه ها کمک کند. داروهای مســکن 
می توانند بخشــی از برنامه درمانی باشند که پزشکان 

برای بیماران مبتلا به کف پای صاف ارائه می دهند.
استراحت از فعالیت های تشدید کننده

در صورتی که بیماران به دلیــل صافی کف پا دچار 
درد  شوند، گاهی اســتراحت در برنامه درمانی آنها 
ضروری است. فعالیت های تشــدید کننده شامل 

پیاده روی در مسافت های طولانی، دویدن و سایر تمریناتی است که 
شامل استفاده از ماهیچه های کف پا می شوند. با این حال، بیماران 
باید از دیگر روش های درمانی مانند فیزیوتراپی و تمرینات کششی 
که پزشــک برای آنها و مدیریت صافی کف پایشــان توصیه کرده 
است پیروی کنند. از آنجا که هیچ درمانی برای صافی کف پا وجود 
ندارد، بیماران باید برای از بین بردن درد به طور مداوم ورزش کنند 
و ماهیچه های کف پاهای خود را کشــش دهند. این بدان معناست 
که بیماران نمی توانند مدتی تمرین را شــروع کرده و سپس به طور 
ناگهانی تمرین را قطع کنند و فکر کنند درمان شده اند. یافتن پزشک 
باتجربه و مناسبی که بتواند بیمار را به درستی راهنمایی کند و یک 

برنامه جامع و ایمن برای صافی کف پایشان ارائه دهد، مهم است.
کفی های مخصوص

بیمارانی که کف پای صاف دارند می توانند برای کمک به حمایت از 
قوس کف پای صاف، کفی های مخصوص بدون نسخه خریداری کنند. 
این کفی های مخصوص مقرون به صرفــه در کفش قرار می گیرند. 
متأسفانه، کفی های مخصوص، صافی کف پا را درمان نمی کنند، اما 
می توانند احساس بهتری در پا افراد ایجاد کنند. همچنین برخی از 
کفی ها سفارشی هستند و متخصصان آنها را می سازند. برای سفارش 

دادن 
کفــی، قالــب پای 

بیمار مورد نیاز اســت. سپس قالب به 
آزمایشگاهی ارسال می شــود که کفی های سفارشی را 

می سازند. هنگامی که بیماران کفی های سفارشی را دریافت می کنند، 
کفی معمولی را از کفش خارج کرده و کفی سفارشی را جایگزین آنها 

می کنند.
فیزیوتراپی و کشش

بسیاری از پزشکان برای کمک به تســکین درد ناشی از صافی کف 
پا یا مسائل دیگر مانند آرتروز زانو، فیزیوتراپی را توصیه می کنند. 

پوشیدن کفش های حمایتی
بیمارانی که از صافی کف پا رنج می برند ممکن است نیاز به بررسی 
کفش خود داشته باشــند. کفش هایی که پشــتیبانی کمی دارند 
می توانند به علائم و درد کف پای صاف کمک کنند. بنابراین، بیماران 
مبتلا به این عارضه بایــد به دنبال کفش هایی با پشــتیبانی قوس 

مناسب باشند. 
healthprep.com
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Iran’s export of steel products 
increased 88 percent during 
the first five months of the 
current Iranian calendar year 
(March 21-August 22), as 
compared to the same period 
of time in the past year.
Based on the data released by 
the Iranian Steel Producers 
Association (ISPA), 1.399 
million tons of steel products 
was exported in the five-
month period of this year, 
while the figure was 774,000 
tons in the same time span 
of the previous year, Iranian 

Mines and Mining Industries 
Development and Renovation 
Organization (IMIDRO) 
reported.Iran’s import of the 
steel products has risen one 
percent to 338,000 tons in 
the first five months of the 
present year from 336,000 
tons of the past year’s same 
period.In early May, Industry, 
Mining and Trade Ministry 
issued a three-month waiver 
for some approved steel 
production units to be able 
to export steel products 
especially long sections.

 50 km of 
highways to be 
inaugurated 
in Sistan-
Baluchestan by 
next March
 As announced by a 
provincial official, 50 
kilometers of highways 
will be inaugurated in 
Iran’s southeastern 
S i s t a n - B a l u c h e s t a n 
province by the end of 
current Iranian calendar 
year (March 20, 2022).
Ataollah Akbari, the 
director-general of the 
province’s Transport 
and Urban Development 
Department, said, “With 
rare events in the last two 
years, we have witnessed 
a leap in the construction 
of highways in the 
province, so that 147 km 
of highways are currently 
under construction in 
the area covered by this 
department, 50 km of 
which will be operational 
by the end of this year.”
Saying that more than 
3,000 people work in 
25 road construction 
workshops in Sistan-
Baluchestan, the 
official sated that 
the construction of 
communication routes, 
especially highways, 
is one of the most 
important indicators 
of the development of 
different regions and 
improves economic and 
trade relations along with 
increasing the safety of 
passenger traffic.
He further announced 
that construction of 90 
kilometers of highways 
in the province is planned 
for the next Iranian 
calendar year.
Back in May, Deputy 
Transport and Urban 
Development Minister 
Kheirollah Khademi had 
said that 440 kilometers 
(km) of freeways and 
1,200 km of highways will 
be added to the country’s 
road network by the end 
of the current Iranian 
calendar year.
Kheirollah Khademi, 
who is also the 
managing director of 
Iran's Construction 
and Development 
of Transportation 
Infrastructures Company 
(CDTIC), noted that the 
ministry prioritized the 
completion of nine major 
freeway projects which 
would have the biggest 
impact on the country’s 
transportation and 
transit operations over 
the past two years and 
these projects have had 
average progress of more 
than 70 percent so far.
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By: FAO Director-
General QU Dongyu
The 2030 Agenda 
and its Sustainable 
D e v e l o p m e n t 
Goals (SDGs) are 
approaching; we 
have to change our 

agri-food systems urgently 
and holistically. This 
transformation requires a 
systemic approach and our 
collective action - Hand 
in Hand by producers, 
distributors and consumers, 
together with governments, 
private sector, academia and 
civil society.That is what the 
upcoming United Nations 
Food Systems Summit is 
about, and what FAO wants to 
achieve, together with all our 
partners, through the new 
FAO Strategic Framework 
2022-2031. The action of 
each and every one of us has 
an impact on the future of 
our planet through our agri-
food systems.The Summit 
is timely. After decades 
of decline, the number of 
hungry people has been 
growing for the past five 
years, now amounting to as 
many as 811 million people. 
At the same time, obesity and 
other non-communicable 
diseases are ever-growing 
global problems associated 
with insufficiently 
diversified healthy diets 
and consumption patterns. 
Many of the current agri-food 
practices are also exacting 
a heavy toll on our planet. 
Our agri-food systems are 
not functioning properly. 
What do we need to do to 
transform them? How does 
every individual impact the 
process?
As the leading international 
organization in this field, 

FAO has been advocating for 
and supporting agri-food 
systems transformation. The 
“agri-food system” covers 
the journey of food from 
tillage to the table – from 
when it is planted, grown, 
harvested, processed, 
packaged, transported, 
distributed, traded, bought, 
prepared, eaten and 
disposed of. It encompasses 
non-food products such as 
forestry, animal rearing, 
use of feedstock, biomass 
to produce biofuels and 
fibers, and it constitutes all 
of the activities, investments 
and choices made, and it 
impacts on the livelihoods 
of all the people that play 
a part in getting us these 
agri-food products.With 
expertise ranging from 
policy and feasibility, science 
innovation, land and water, 
livestock and fisheries, to 
biodiversity and climate, food 
safety and normative work, 
geospatial data and digital 
technology, FAO has been 
at the forefront supporting 
the preparation for this 
important global Summit, 
and more importantly, in line 
with its mandate, FAO will be 
taking the lead to implement 
follow-up actions after the 
Summit.
In July, the United Nations 
Food Systems Pre-Summit 
was held extraordinarily 
successfully at FAO 
headquarters in Rome. 

Together with FAO’s Chief 
Economist and Chief 
Scientist, I have been sitting 
on the Summit advisory 
bodies, scientific groups 
and action tracks. We have 
been working closely with 
expert colleagues both inside 
and outside the UN system. 
With a presence in over 130 
countries, our teams on the 
ground have been supporting 
“national dialogues” that 
contribute to the Summit 
outcomes and national 
priorities ensuring they 
are targeted and solution-
oriented.Transforming our 
global agri-food systems rests 
ultimately with actions at 
the country and local levels. 
Culture is an important 
aspect. One needs only to 
look at cuisines to see how 
diverse agri-food systems are 
across and within countries. 
More than half of us - around 
4.5 billion people - earn our 
livelihoods directly through 
the agri-food production 
chain, supply chain and 
value chain. And we are all 
consumers of foods and 
game-changers.
What does it take to 
transform? We at FAO have 
identified four cross-cutting/
cross-sectional accelerators 
- technology, innovation, 
data and “complements” 
(governance, human capital, 
and institutions). FAO has 
been organising and better 
preparing itself for the 

past two years to lead the 
process. Our new Strategic 
Framework endorsed 
by Members is focused on 
supporting the achievement 
of the SDGs through the 
transformation to MORE 
efficient, inclusive, resilient 
and sustainable agri-food 
systems for the “Four 
Betters”: better production, 
better nutrition, a better 
environment, and a better 
life.We have reformed our 
organizational structure 
and made it more modular 
and agile in order to make 
ourselves fit for purpose. 
For example, the newly 
created position of Chief 
Scientist, along with an 
Office of Innovation, and the 
Office of SDGs are concrete 
steps to strengthen the role 
of science and innovation 
to complement the socio-
economic work led by the 
Chief Economist to underpin 
the transformation, as well 
as to track the achievement 
of the SDGs. Innovation is not 
just about technology. It is 
also about approaches and 
policies. It is about mindset.
Countries, communities and 
industries will determine 
their transformational 
pathways. Our goal is 
pragmatic: build up 
ownership of Members and 
support Members by walking 
the talk and achieving 
concrete results on the 
ground.

Tehran, Baghdad agree on 
Iran frozen assets
Iraq Joint Chamber of Commerce Yahya Al-e Eshaq 
says Iran and Iraq have reached an agreement on 
Iran’s frozen assets in Iraq.Speaking to ILNA news 
agency, he added that interaction is underway 
and one should not be worried about it because 
expansion of ties between the two countries is more 
important than this issue.Reacting to Iraqi Prime 
Minister’s visit to Tehran, Al-e Eshaq said Mostafa 
Al-Kadhimi and his seven cabinet ministers’ visit 
to Tehran shows the importance of the visit, adding 
that Al-Kadhimi was the first foreign political 
feature who paid a visit to Tehran under the new 
government in Tehran and it will have definitely 
good outputs.He noted that the ties between Tehran 
and Baghdad are built based on long term strategies, 
as the trade volume between the two states in the 
past has been between 3 to seven billion dollars and 
it can rise to 20 to 30 billion dollars in the future.
He went on to say that there are good grounds for 
Iran’s exports to Iraq in the fields of non-oil, oil 
and developmental projects and it is expected 
cooperation in the developmental projects in Iraq to 
increase.On Iran’s blocked assets in Iraq, Al-e Eshaq 
said that most of the blocked assets are related to the 
oil and electricity and the private sector has received 
its money in Iraq, adding that the two countries have 
reached an agreement and interaction is underway 
for unblocking the money.

Thermal power plants’ 
output up 9% since late Mar.
Iran’s thermal power plants generated over 173 
million megawatt-hours of electricity since the 
beginning of the current Iranian calendar year 
(March 21) up to September 15, registering a 
nine-percent rise compared to the previous year’s 
same period.According to the data provided by the 
Thermal Power Plants Holding (TPPH), currently, 
538 thermal units are active in 129 power plants 
across the country, IRIB reported.The total capacity 
of the country’s thermal power plants currently 
stands at 69,000 megawatts (MW), of which 46,476 
MW or 67 percent is operated by the private sector 
and the government is in charge of the other 33 
percent.At present, the installed capacity of all 
power plants in the country, including thermal, 
hydropower, nuclear, distributed generation, 
renewable, and diesel, has reached 85,559 MW, of 
which about 81 percent is accounted by thermal 
power plants.Combined cycle units with a capacity 
of 31,179 MW account for 36.4 percent of the total 
capacity of the country’s thermal power plants 
while gas units with a capacity of 21,992 MW have 
a 25.7 share, and the share of steam units is 18.5 
percent with a total capacity of 15,829 MW.Back in 
July, Esmail Namazi, the director-general of TPPH 
Research and Construction had mentioned the 
inactivity of hydropower plants due to drought, the 
rising temperature, and the increase in electricity 
demand, as well as the inactivity of the country’s 
nuclear power plants on some days as reasons for 
the increase in electricity generation by thermal 
power plants.“Thermal power plants have tried 
to stay active for more hours by shortening the 
time of their periodic repairs and fixing occasional 
problems in the power plant units, to compensate 
the electricity generation deficit in the country,” 
Namazi said.
He further noted that all thermal power plants 
across the country are currently operating at 
maximum capacity, and the employees of the 
country's electricity industry are doing their best 
to keep the power plants in the grid despite the new 
wave of coronavirus pandemic and the extreme 
heat.

FAO ready to follow up on UN 
Food System Summit
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better production, 
better nutrition, a 
better environment, 
and a better life.
We have reformed 
our organizational 
structure and made 
it more modular 
and agile in order to 
make ourselves fit for 
purpose. 

Steel products export rises 88% in 5 
months on year

The Food and Agriculture Organization of the 
United Nations (FAO) has entered a new era with 
a new structure and new dynamics.



IAEA Director 
General Rafael Grossi, 
heading a diplomatic 
delegation, arrived in 
Tehran on Saturday 
night to hold talks 
with the chairman 

of the Atomic Energy 
Organization of Iran (AEOI) 
Mohammad Eslami. The 
two sides discussed around 
two hours and agreed upon 
a “constructive agreement.”
The IAEA and Iran reached 
a consensus on monitoring 
cameras, technical issues, 
and the need for resuming 
nuclear talks. Eslami 
addressed reporters after 
the meeting, saying that 
Iran accepted to allow the 
IAEA inspectors to visit Iran 
in order to change memory 
cards of monitoring cameras 
and carry out technical 
procedures needed for 
the cameras, and that the 
inspectors must seal the 
memory cards here in Iran 
and install new memory 
cards.
At the end of the meeting 
between Grossi and 
Eslami, they issued a 
statement, emphasizing 

that the both sides will 
continue cooperation and 
respect mutual trust in a 
constructive atmosphere, 
hailing the spirit of 
cooperation and mutual 
trust.Now that the new 
Iranian administration and 
the IAEA have reached a 
consensus on the monitoring 
cameras as the “black box” 
of Iran’s nuclear facilities, 
hopes for resumption 
of nuclear talks and the 
revival of the 2015 nuclear 
deal known also the Joint 
Comprehensive Plan of 
Action (JCPOA) mounted. 
Then, the European Union 
and Russia welcomed the 
good gesture from the 
IAEA and Iran.Permanent 
Representative of Russia to 
International Organizations 
in Vienna Mikail Ulyanov 
welcomes the results of 
Grossi's trip to Tehran, 
writing on his Twitter 

account, “Pleased to note 
that on these points Russia 
and #EU are like-minded. 
We welcome the results of 
Mr. Grossi’s visit to #Tehran. 
We call for an earliest 
resumption of #ViennaTalks 
on restoration of #JCPOA. 
Hope to see Mr. Mora and 
other colleagues at the table 
of negotiations soon.”
In a tweet on Sunday, EU’s 
Deputy Foreign Policy Chief 
Enrique Mora twitted, “This 
is a positive step towards 
ensuring continuity of 
knowledge on Iran’s nuclear 
program. Give space for 
diplomacy. I appreciate the 
efforts. EU’s aim remains 
full #JCPOA implementation 
by all. For that, it’s crucial 
we resume #Vienna Talks 
as soon as possible.”It 
is worth mentioning 
that President Ebrahim 
Raisi’s administration 
has reiterated in different 

occasions that Tehran is keen 
on returning to the nuclear 
talks, but they will take 
part in negotiations with 
parties, who are determined 
to revive the JCPOA and 
refuse resorting to threats 
and sanctions.The Iranian 
government has shown 
in the last three months 
that the negotiating team 
would not pursue a hasty 
and exited foreign policy.
The other important point 
is that Israeli Prime Minister 
Naftali Bennettt visited 
the United States to push 
the American authorities 
to stop reaching any deal 
with Iran on the revival of 
the nuclear agreement. The 
Zionist officials’ attempt to 
disseminate propaganda 
on Iran’s nuclear activities 
indicates that they are 
concerned about the 
resumption of commitments 
under the JCPOA.

Iran’s President Unveils Anti-
Corruption Road Map
Iranian President Ebrahim Raisi on Wednesday 
disseminated a road map of principles 
and measures to combat corruption in the 
administrative and economic sectors.In comments 
at a meeting of the cabinet on Wednesday, Raisi 
said a specialized task force has prepared 
instructions on the duties of various organizations 
to prevent and combat corruption.He unveiled the 
‘National Road Map to Preventing and Combatting 
Administrative and Economic Corruption’, which 
has 12 main principles. The president explained 
that one of his administration’s top priorities is 
to tackle and root out corruption by detecting 
the main grounds causing corruption in different 
administrative sectors.He also reminded the 
government managers of their duty to fight 
corruption in order to reduce the number of cases 
being dealt with by the Judiciary.The national 
road map includes 12 main clauses relating to 
various issues such as creating transparency, 
management of conflict of interests, public 
supervision, meritocracy procedures, and 
promoting electronic administrative services.
In remarks after endorsing Raisi as the eighth 
president of Iran in early August, Leader of the 
Islamic Revolution Ayatollah Seyed Ali Khamenei 
referred to the president’s statements and his 
frequent insistence on revolutionary values such 
as justice and fighting corruption, noting that 
such insistence was being made on the right path.
The Leader also advised the president to continue 
this path, described the Raisi’s slogan as being a 
popular slogan, and asked him to not abandon 
it.Ayatollah Khamenei also advised Raisi to be with 
the people, to stand by the people’s side in the true 
sense of the word, and to always speak with them 
with sincerity.
SCO summit in Tajikistan 
representing Eastern power
Tajikistan capital Dushanbe is going to host 
Shanghai Cooperation Organization (SCO) 
summit, with membership aspirant Iran’s 
President Ebrahim Raisi attending the summit in 
his first foreign trip as president.Iran’s attendance 
in SCO summit at presidential level signifies 
Iran’s look to the East policy in seeking strategic 
partnership with China and Russia that, according 
to the official literature, can bear political and 
economic achievements for the country.Iran 
has had an observer status since 2005 and has 
been seeking to retain permanent membership 
in the organization which has seen a high level 
of cooperation in all fields among members.
This year’s summit is held on September 16-17 
in Dushanbe, will be attended by leaders of SCO 
member states as well as Collective Security Treaty 
Organization (CSTO) members, and has the agenda 
on the fight against the coronavirus, Afghanistan, 
fighting climate change and trading.

IAEA-Iran consensus to reopen 
diplomatic avenue

The recent consensus between the International 
Atomic Energy Agency (IAEA) and the 
Islamic Republic of Iran following two years 
of disagreement indicates that the West is 
determined to pave the way for the reopening of 
diplomatic path and resume meaningful nuclear 
negotiations.
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Iranian, Russian presidents express hope to meet in near 
future
 In a telephone conversation with Iranian President Seyyed Ebrahim Raisi, the Russian 
president said that he had isolated himself due to the possibility of being infected by 
coronavirus, and called for coordination between the two presidents to meet at the earliest 
opportunity.Referring to the Moscow-Tehran cooperation in the field of fighting COVID-19, 
as well as the joint production of the Sputnik vaccine, the Russian President stressed the 
continuation of this cooperation.In this phone call the President of the Islamic Republic of 
Iran said, "We are pursuing the development and deepening of cooperation between the two 
countries in all dimensions".
Ayatollah Raisi also stressed the need for continued cooperation between the two countries in 
fighting corona, including in the field of joint vaccine production, and said, "This cooperation 
should continue powerfully until the complete eradication of this global disease".

Iranian Foreign Minister Picks New Deputies
Foreign Minister of Iran Hossein Amirabdollahian selected three new deputies, urging 
them to pursue what he called a “balanced, active and dynamic” foreign policy agenda.
The top Iranian diplomat on Tuesday appointed Ali Baqeri as the deputy foreign 
minister for political affairs, Mohammad Fathali as the deputy for administrative and 
financial affairs, and Mahdi Safari as the deputy for economic diplomacy.
Baqeri has replaced Abbas Araqchi, who played a leading role in the nuclear 
negotiations between Iran and world powers that resulted in the Joint Comprehensive 
Plan of Action in 2015 and also in the extensive talks for the revival of the deal after 
2018.
In the decrees, Amirabdollahian wished his new deputies success in doing their duties 
to fulfill the Foreign Ministry’s strategies, particularly a balanced, active, dynamic and 
smart foreign policy.

Now that the 
new Iranian 
administration 
and the IAEA 
have reached a 
consensus on 
the monitoring 
cameras as the 
“black box” of 
Iran’s nuclear 
facilities, hopes 
for resumption 
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talks and the 
revival of the 
2015 nuclear 
deal known 
also the Joint 
Comprehensive 
Plan of Action 
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Chinese 
Ambassador 
Barred 
from UK 
Parliament 
over 
Sanctions 
Row
The UK Houses of 
Parliament decided 
Tuesday to bar China's 
ambassador to the 
country in retaliation 
over Beijing imposing 
sanctions on British 
MPs earlier this year.
Zheng Zeguang — who 
assumed the role in 
July — had been due to 
attend a meeting of the 
all-party parliamentary 
group on China, but 
the invitation was 
rescinded Tuesday by 
the House of Commons' 
Speaker Lindsay Hoyle.
The Chinese embassy 
in London slammed the 
decision, describing 
it as "despicable and 
cowardly."
The move came 
after Hoyle met last 
week with a group of 
MPs targeted by the 
Chinese sanctions, 
which Beijing slapped 
on a total of 10 UK 
organizations and 
individuals in March 
in response to British 
sanctions for Chinese 
officials linked to 
human rights abuses in 
Xinjiang.
The Chinese 
government said 
the British officials 
were punished for 
spreading "lies and 
d i s i n f o r m a t i o n " 
about the situation 
in Xinjiang, Politico 
reported.
The British MPs 
wrote to Hoyle after 
their meeting, urging 
him to consider "the 
implications of the visit 
for all parliamentarians 
who need to be able 
to speak out as part 
of their duties in the 
democratic system we 
all cherish."
In a statement Tuesday 
after consulting with 
Foreign Secretary 
Dominic Raab, Hoyle 
said: "I do not feel 
it's appropriate for 
the ambassador for 
China to meet on the 
Commons estate and 
in our place of work 
when his country has 
imposed sanctions 
against some of our 
members."
The ambassador will be 
banned from both the 
House of Commons and 
House of Lords while 
the sanctions remain.

politics

news

ISFAHAN
N E W S

news

Iranian Committee 
Convenes in Case of General 
Soleimani Assassination
A special committee comprising representatives 
of various Iranian administrative and military 
organizations convened in Tehran to pursue 
the legal and international actions in the case 
of the American assassination of top Iranian 
commander Lt. General Qassem Soleimani.
Iranian Foreign Minister Hossein 
Amirabdollahian hosted the Tuesday meeting 
at the Ministry of Foreign Affairs.
The special committee, including directors and 
representatives of the Iranian judicial, political, 
security, legal and military organizations, was 

held in the presence of a representative of the late 
Iranian commander’s family.
The participants expressed their views about 
pursuing the case of the US crime and gave 
reports about their respective organizations’ 
measures in working on various aspects of the 
case.
Stressing the need to keep alive the memory 
of Lt. General Soleimani as a national and 
international hero of the fight against terrorism 
and condemn the US’ role in committing the 
unforgivable crime of assassinating the top 
commander, Amirabdollahian said one of the 
definite policies of Iran is to follow up the case 
until the state-sponsored terrorists in the case 
are brought to justice.

He also stressed that the Ministry of Foreign 
Affairs will keep working vigorously on the 
legal, political and international aspects of the 
assassination case.
Lt. General Soleimani, the former commander 
the Islamic Revolution Guards Corps Quds Force, 
was martyred together with his companions in a 
US drone strike that targeted Baghdad in January 
2020. The attack came while General Soleimani 
was paying an official visit to the Iraqi capital.
The strike had been directly ordered by former 
US president Donald Trump.
Among the other martyrs were senior Iraqi 
counterterrorism commander, Abu Mahdi al-
Muhandis.

Russia’s Permanent Representative to the Vienna-based 
International Organizations said that so far, Islamic Republic 
of Iran has shown no signs of working on a project to obtain 
nuclear weapons.
Mikhail Ulyanov Russia’s Permanent Representative to the 
International Organizations in Vienna emphasized Iran has 
so far shown no signs of working on a nuclear weapons project 
and that all the allegations are aimed at influencing the Vienna 
talks, TASS reported.
The statement came in response to a “New York Times” article, 
which quoted experts who analyzed the latest reports of the 
International Atomic Energy Agency (IAEA) as claiming that 
in approximately one month, Iran could obtain a sufficient 
amount of nuclear materials to build one nuclear warhead.
"Such speculations are not welcome. It is extremely hard 
for a non-nuclear state to create a nuclear bomb. There are 
no signs indicating that Iran is working in this direction. It is 

nothing but speculation, intended to make waves around the 
issue when all parties involved need to sit at the negotiating 
table again together with the United States and solve the 
problem of restoring the Joint Comprehensive Plan of Action," 
Ulyanov said.He said Russia welcomed Iran’s declaration of its 
readiness to resume negotiations on reviving the nuclear deal.
The exact date for the resumption of talks is unknown so far. 
However, an official spokesperson for Iran’s foreign ministry 
said yesterday that the negotiation process was to resume 
soon.“Hopefully, this indicates that the Iranians are almost 
ready to return to the negotiating table in Vienna. If this is 
the case, we welcome it. We believe that it is high time to do 
so," said Ulyanov.Iranian Foreign Ministry Spokesman Saeed 
Khatibzadeh said at a press conference on September 13 that 
Islamic Republic of Iran would resume nuclear deal talks in the 
Austrian capital of Vienna soon.
States parties to the Joint Comprehensive Plan of Action 

(JCPOA) 
(Iran, Russia, the United 

Kingdom, Germany, China and France) plus the United 
States held six round of negotiations in Vienna in April-June 
2021 in a bid to restore the deal in its original form. The sides 
took a pause in the negotiations in late June, and have so far 
been unable to resume the talks due to presidential elections 
in Iran and subsequent efforts to form a new cabinet in the 
country.

News

Russia rejects allegations on Iran's nuclear program



40% of Iranians receive first dose of coronavirus 
vaccine
An Iranian health official announced that nearly 40 percent of people have received the first 
dose of COVID-19 vaccine and 18 percent have received the second shot, as well.Chancellor 
of University of Social Welfare and Rehabilitation Sciences Professor Hamidreza Khankeh 
said that in a specialized webinar on COVID-19 that vaccination in Iran gained a significant 
pace in the last month.While 42 percent of the world population has been vaccinated against 
COVID-19 and 33 million doses are administered on a daily basis in a global scale, Khankeh 
said, about 40 percent of Iranians have received the first dose of COVID-19 vaccine.He also 
noted that about 18 percent of Iran’s population has also received the second dose of the 
vaccine, adding that Iran has seen over 5 million cases and 114,000 deaths from the virus.

A Lebanese Hezbollah 
intelligence official said 
in a statement that the 
shipment of Iranian fuel 
to Lebanon would arrive 
in Baalbek, Lebanon, via 
the Syrian port of Banias 
on Thursday.Hezbollah 
intelligence official in Al-
Bekaa, Lebanon, added that 
a ceremony to welcome 
the arrival of fuel tankers 
will be held in the presence 
of a number of Lebanese 
o f f i c i a l s . H e z b o l l a h 
Secretary-General Seyyed 
Hasan Nasrallah announced 
on Monday that the Iranian 
fuel oil will arrive in Lebanon 
on Thursday. He said that 
Hezbollah will distribute 
the fuel oil to governmental 
hospitals and other vital 
facilities for free.
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The newspaper quoted multiple people 
briefed on last Thursday's call as saying that Xi 
did not take Biden up on the offer and instead 
insisted Washington adopt a less strident tone 
toward Beijing.
The White House did not immediately respond 
to a request for comment. But a source who 
was among those briefed on the 90-minute 
Biden-Xi call confirmed the report was 
accurate.
"Xi apparently intimated that the tone and 
atmosphere of the relationship needed to 
be improved first," the source said, Reuters 
reported.
China's embassy in Washington did 
not immediately respond when asked to 
comment.
The Financial Times quoted one of its sources 
as saying Biden had floated the summit as 
one of several possibilities for follow-on 
engagement with Xi, and he had not expected 
an immediate response.

It cited one US official as saying that while Xi 
did not engage with the idea of a summit, the 
White House believed that was partly due to 
concerns about COVID-19.
The G20 summit in Italy in October has been 
talked about as a possible venue for a face-to-
face meeting, but Xi has not left China since the 
outbreak of the pandemic early last year.
The call between Biden and Xi was their first in 
seven months and they discussed the need to 
ensure that competition between the world's 
two largest economies does not veer into 
conflict.
A US official briefing before the conversation 
called it a test of whether direct top-level 
engagement could end what had become a 
stalemate in ties, which are at the worst level 
in decades.
The White House said afterward it was 
intended to keep channels of communication 
open, but it has announced no plans for follow-
on engagements.
Chinese state media said Xi had told Biden 
that US policy on China imposed "serious 
difficulties" on relations, but added that both 
sides agreed to maintain frequent contact 
and ask working-level teams to step up 
communications.

Foreign policy experts believe that among 
the Central Asian countries, Tajikistan enjoys 
more commonalities with Iran in terms of 
language, religion, culture, and history.
The revival of long-run commonalities and 
deepening of bilateral relations depend upon 
the development of cultural convergence, 
strengthening of correct interpretation 
of Islamic-Iranian culture, avoiding 
tensions, and embarking on confidence-
building efforts, which also need economic 
development.
** A relation based on cultural commonalities
According to analysts, although political 
and economic ties between Dushanbe and 
Tehran have expanded in recent years, the 
cultural commonalities still play a key role 
in consolidating mutual ties, because of 
homogeneous historical roots, common 
language, and the same religion along 
with similar traditions and national 
beliefs provide the two nations with great 
opportunity to develop cultural exchanges 
increasingly.
Following its independence on September 
9, 1991, the Islamic Republic of Iran was 
the first country to recognize the important 
achievement and open its embassy in 
Dushanbe.
Political affinity
President Ebrahim Raisi receiving 
Tajikistan’s Parliament Speaker Mahmadtoir 
Zokirzoda in Tehran on August 4, underlined 
that Dushanbe-Tehran ties are higher than the 
normal relationship between two countries, 
calling for the expansion of cooperation 
based on cultural commonalities.
Referring to the Persian language as a 
significant factor for mutual understanding 
among Tajikistan, Afghanistan and Iran, the 

president noted that Dushanbe and Tehran 
should cooperate to help restore security in 
Afghanistan, which is under threat by foreign 
players.
Zokirzoda, for his part, stated that Tajikistan-
Iran ties are based upon common religion, 
language, history and civilization, and that 
the relationship enjoys a significant capacity 
to expand.
Mohammad-Baqer Qalibaf, Iran’s Parliament 
Speaker, held talks with his Tajik counterpart, 
saying that the expansion of economic and 
trade exchanges between Tajik and Iranian 
nations will be fruitful for both countries.
The Tajik speaker also said that the 
development of all-out ties with Iran is of 
special importance in the eyes of Tajikistan’s 
officials, because Iran is considered an 
important country in the region and the 
world.
Emomali Rahmon, President of Tajikistan, 
congratulated Ayatollah Raisi for his victory 
in the 2021 Iran presidential election in a 
letter.
Economic & trade ties
The Islamic Republic of Iran has helped 
Tajikistan in reconstruction projects, 
including the Independence Tunnel and 
launching an oil refinery in Danghara free 
trade zone.
Fatemeh Moghimi, a member of Tehran 
Chamber of Commerce, said that Tajikistan 
can be turned into a great economic partner of 
the Islamic Republic in Central Asia, arguing 
that Dushanbe can find a way to international 
waters through southern ports in Iran and 
Tehran can improve its trade with Europe via 
Tajikistan.
According to the economic specialist, the two 
countries have a great capacity to cooperate 
in food, metals and tourism industries.
Hossein Amirabdollahian, Iranian Foreign 
Minister, also called for expansion of all-
out relations with neighboring states 
particularly Asian neighbors; so, it is expected 
that the ties between Tajikistan and Iran 
will see significant growth in the next four  
years.

Biden Failed to Secure Summit with China's Xi 
in Call Last Week: Report

Cultural commonalities help boost Tajikistan-
Iran ties

As a result of more attention exerted by the Iranian 
authorities to expand relationships with the Central 
Asian states, mutual ties between Tajikistan and Iran 
have experienced growth in recent years, deriving from 
cultural commonalities.

US President Joe Biden proposed a first face-to-face summit 
with his Chinese counterpart, Xi Jinping, in a call last week, 
but failed to secure an agreement, the Financial Times 
reported on Tuesday.
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"Xi apparently 
intimated that 
the tone and 
atmosphere of 
the relationship 
needed to be 
improved first," 
the source 
said, Reuters 
reported.

Iran's FM asks for 
Britain's old debt to 
Iran to be repaid
The Foreign Minister of the Islamic 
Republic of Iran, tweeted on Tuesday 
night, referring to the British Foreign 
Secretary's congratulatory call, 
that he had stated in a telephone 
conversation with Dominic Robb 
that Britain's old debt to Iran had to 
be repaid.
Hossein Amir- Abdollahian also 
stressed that he strongly criticized 
Europe's inaction in the UN Security 
Council, adding that in the British 
Foreign Secretary's congratulatory 
call, he as Iran's FM had stressed 

dialogue based on mutual respect 
and condemned the 'US-made 
disaster' in Afghanistan.
He also stressed the need to 
form an inclusive government in 
Afghanistan.
The tweet reads: "Receiving a 
cong call from FM @DominicRaab, 
expressed readiness for dialogue 
based on mutual respect; denounced 
EU's inaction under JCPoA; 
condemned US-made disaster in 
Afghanistan & reiterated on need to 
form inclusive gov; & emphasized 
that UK's old debt to Iran must be 
repaid."In a telephone conversation 
with Amir- Abdollahian on Monday, 
British Foreign Secretary Dominique 

Robb emphasized his country's 
practical commitment to repaying 
Iran's claims, and the Iranian Foreign 
Minister stressed the importance 
of the British government taking 
confidence-building measures to 
resolve some problems in bilateral 
relations.
Britain owes about £400million to 
the Iranian government.
British debts to Iran were related 
to the contract for the sale of 1,500 
Chieftain tanks and 250 armored 
vehicles to Iran in 1974 and 1976, 
which were not implemented after 
the Islamic Revolution of Iran and 
the imposition of harsh Western 
sanctions against Iran.



وارداتخودرویخارجیآزادمیشود
نمایندگان مجلس شورای اسلامی جهت تامین نظر شورای نگهبان با واردات خودروی خارجی موافقت کردند.
نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه علنی چهارشنبه ایرادات شورای نگهبان در طرح ساماندهی صنعت 

خودرو را رفع و تصویب کردند.
بر این اساس ماده ۴ به شرح زیر اصلاح می شود:

هر شخص حقیقی یا حقوقی می تواند به ازای صادرات خودرو یا قطعات خودرو یا سایر کالاها و یا خدمات مرتبط 
با انواع صنایع نیرو محرکه و یا از طریق واردات بدون انتقال ارز نســبت به واردات خودرو تمام برقی یا دو نیرویی 

)هیبریدی( و یا واردات خودروی بنزینی یا گاز سوز با بر چسب انرژی ب )b( و بالاتر و یا دارای شاخص ایمنی سه ستاره 
و یا بالاتر بر اساس گواهی های استاندارد معتبر، معادل ارزش صادارتی خود اقدام کند. تبصره ۱- واردات موضوع این ماده، نباید 

هیچ تعهد ارزی جدیدی برای کشور ایجاد نماید. تبصره۲- سقف تعداد خودروهای مجاز وارداتی، هر شش ماه یکبار توسط شورای رقابت 
و بر اساس میزان کمبود عرضه نسبت به تقاضای موثر خودروی سواری طی یک سال گذشته تعیین می شود. تبصره۳- منحصرکردن داشتن 
نمایندگی یا ارائه خدمات پس از فروش، صرفاً از خودروسازان خارجی ممنوع است. سایر مقررات مربوط توسط وزارت صنعت، معدن و تجارت 

تعیین می شود. تبصره۴- واردات مجدد اقلام صادر شده موضوع این ماده، ممنوع و در حکم کالای قاچاق است.

موضوعجاماندگانسهامعدالتدردستورکاردووزارتخانه
وزیر اقتصاد گفت: برای حل مساله جاماندگان سهام عدالت، وزارت امور اقتصادی و دارایی و وزارت تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی مکلف شده اند برنامه ای را به هیات دولت ارائه کنند. به گزارش وزارت امور اقتصادی و دارایی 
ایران »احسان خاندوزی«با حضور در کمیسیون برنامه و بودجه و محاسبات مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: 
از هدف های دولت سیزدهم برنامه ریزی جهت حل مشکل جاماندگان سهام عدالت است. وی عنوان داشت: 

امیدوارم شاهد همکاری های ویژه ای بین دولت و مجلس باشم. وزیر اقتصاد با اشاره به شرایط خاص بودجه ۱۴۰۰ 
بیان داشت: در این خصوص باید راهکارهای مناسبی اندیشیده و اجرا شود تا سرریز مشکلات بر شاخص های پولی 

کشور و نرخ تورم اثر نگذارد.  خاندوزی با اشاره به اینکه در همین مدت کوتاه حضور خود در وزارت اقتصاد، ثابت ترین 
نشست ها مربوط به کارگروه تأمین مالی دولت بوده است، افزود: در حال حاضر سهم عمده تأمین مالی در اقتصاد کشور نیز در 

مجموعه وزارت اقتصاد رقم می خورد و امیدوارم در جلسه آینده که شرکت می کنم تأثیرات تصمیم ها به میزانی باشد که گزارش عملکرد ارائه دهیم.  
وزیر اقتصاد افزود: باید تلاش شود تا سیر نقدینگی مخرب کاهش یافته و در بودجه سال آینده حجم سیلاب نقدینگی کنترل شود. وی یکی از مهترین 
مسائل در ارتباط دولت و مجلس شورای اسلامی را  موضوع لایحه بودجه سال ۱۴۰۱ دانست و گفت: به کمک مجلس در این مسأله نیازمندیم و باید 

لایحه بودجه سال آینده طوری تدوین شود که در آن مواردی از قبیل مصارف بودجه ای ترمزش کشیده شود.

باشگاه خبرنگاران
گـــزارش
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 مشکلات وام ازدواج 
برای جوانان پایانی 
ندارد و صفوف ثبت 

نام و انتظار برای 
دریافت این وام برای 

بسیاری از زوج ها 
دردسر ساز شده 

است
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نحوه مصرف تسهیلات 
بانکی کنترل می شود؟  
با توجه بــه توضیحاتــی که رئیس 
قوه قضائیه در رابطه با فسادزا بودن 
تسهیلات بانکی مطرح کرده است، 
دبیر کانــون بانک ها و موسســات 
اعتباری خصوصی گفــت: بانک ها 
موظف به نظارت بر تمام فرآیندهای 
تسهیلات دهی هستند و بر مصرف 
تســهیلات با مبالغ بالا نیز نظارت 
می کنند اما تعداد بســیار زیادی از 
تسهیلات و مشتری ها موجب بروز 

چالش هایی در این زمینه می شود.  
اخیرا رئیس قوه قضائیه در نشستی 
یکی از بســترهای ایجاد فســاد را 
تسهیلات بانکی دانســته و به موارد 
اختلال زایی چــون معوقات بانکی، 
عدم مصــرف تســهیلات در زمینه 
درخواست شده، اعمال نکردن تفاوت 
بین قراردادهای بانکی و ... اشاره کرده 
است. محسنی اژه ای اعلام کرده که 
برخی افراد برای ســرمایه گذاری در 
حوزه دامداری و کشاورزی یا راه اندازی 
کارخانه ها و وارد کــردن مواد اولیه 
از بانک ها تســهیلات گرفته اند اما با 
این پول ها زمین خریدند که در حال 
حاضر این زمین ها ۱۰ برابر قیمت پیدا 
کرده و حتی اگر سود بانکی را بیش 
از نرخ مصوب بانک مرکزی بپردازند 
باز هم سود می کنند.  در این زمینه، 
محمدرضا جمشــیدی - دبیر کل 
کانون بانک ها و موسســات اعتباری 
خصوصی - در گفت وگو با ایســنا، 
درباره نظارت بانک هــا بر چگونگی 
مصرف تسهیلات بانکی اظهار کرد: 
عملیات بانکی بدون ربــا، بانک ها را 
موظف به نظارت بــر فرآیند اعطای 
تسهیلات دانسته است اما از نظر تعدد 
تسهیلاتی که آن ها می پردازند، لازمه 
ناظرین برای نظــارت موردنظر را با 
مشــکل مواجه می کند. تسهیلات 
بانکی از لحاظ کمیــت و مقداری به 
شعب، سرپرستی ها، ادارات اعتبارات 
مرکزی کمیته اعتبــارات و هیئت 
مدیره بانک ها تفویــض اختیار داده 
شده اند. به عبارت دیگر، هر چه رقم 
تسهیلات بالاتر می رود به مراتب بالاتر 
نیز برای بررســی و پرداخت منتقل 
می شود.   این مقام مسئول ادامه داد: 
از ســوی دیگر، ضمن بررسی هایی 
که در ایستگاه های پایین تر صورت 
می گیرد، در صورت موافقت پس از 
نتیجه بررسی ها اختیار تصمیم گیری 
برای مراجع پایین تر نیست. وی افزود: 
ازدیاد تعداد شعب و مشتری ها موجب 
می شود که نتوان ارقام تسهیلات در 
زمان پرداخت را مورد بررســی قرار 
داد اما پس از پرداخــت می توان به 
صورت موردی آن ها را بررســی کرد 
که در این زمان دیگر کار از کار گذشته 
است. جمشــیدی گفت: زمانی که 
مبلغ تسهیلات بانک ها افزایش پیدا 
می کند، باید بانک ها ناظرینی برای 
نظارت بر مصرف آن نیز تعیین کنند 
که این اقدام از ســوی بانک ها اجرا و 
پیگیری می شود اما برای مبالغ خرد 
تسهیلات، یک مشتری وجود ندارد 
و یک فردی ۵۰ میلیون و دیگری ۳۰ 
میلیون وام می گیرد که در این زمینه 
فردی برای نظارت بر مصرف آن تعیین 

نمی شود.

ایسنا
خـــبـــر
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   تاثیر سن در مبلغ وام 
طبق قانون بودجه ســال 
۱۴۰۰ وام ازدواج بــرای 
هــر یــک از زوج هایی که 
مرد کمتر از ۲۵ سال و زن 
کمتر از ۲۳ ســال باشــد، 
۱۰۰ میلیون تومــان و در 
کل ۲۰۰ میلیون تومان ارائه می شــود. بر 
اساس مصوبه بودجه ۱۴۰۰ با هدف ترویج 
ازدواج در سنین پایین تر، این تصمیم گرفته 

شده است.
حالا اگر یکی از زوجیــن، خارج از این رده 
سنی باشــد، طبیعتا عدد وام آنها متفاوت 
اســت. به عنوان مثال، اگر مرد  ۲۵ سال 
سن داشت و در محدوده وام قرض الحسنه 
ازدواج ۱۰۰ میلیونی بود ولی زن  ۲۴ سال، 
در کل به  این زوج ، ۱۷۰ میلیون تومان وام 

ارائه می شود.
برای بقیه زوج ها که از فروردین ۹۷ تا کنون 
وام ازدواج دریافت نکرده اند، هر کدام ۷۰ 
میلیون تومان و در مجموع ۱۴۰ میلیون 
تومان وام ارائه می شود. یعنی افزایش ۴۰ 

درصدی نسبت به سال ۹۹ برای آن هایی 
که بیشتر از ۲۵ و ۲۳ سال سن دارند.

طبق قانون برنامه و بودجه در این زمینه، 
بانک ها باید برای ضمانت صرفا یکی از سه 
مورد اعتبارسنجی، یعنی یک ضامن و سفته 
یا سهم فرد از حساب یارانه هدفمندی را به 
منزله ضمانت بپذیرند؛ اما ایراداتی هم به 
این بند در قانون برنامه و بودجه ۱۴۰۰ که 
عبدالناصر همتی، رئیس اسبق بانک مرکزی 
تصویب کرده، وارد است که در این گزارش 

به بررسی این ایرادات پرداخته ایم.

   بانک ها حساب یارانه را به عنوان 
تضمین قبول ندارند!

بسیاری از افرادی که برای دریافت این وام 
به شعب بانکی مراجعه کرده بودند، ضمانت 
حساب یارانه را قبول نداشتند. برای بررسی 
این موضوع به عنوان متقاضی وام ازدواج به 
برخی از بانک ها مراجعه کردیم که هیچ یک 
از بانک ها ضمانت حساب یارانه ها را حتی به 

قید سهم هر فرد هم قبول نمی کردند.
وجود این تناقض بین قانــون و عملکرد 
بانک هــا دلیلی شــد تا به ســراغ یکی از 

مسئولان در این زمینه برویم.

   یارانه تنها 45 هزار تومان از یک 
میلیون را ضمانت می کند

علیرضا قیطاسی، دبیر شورای هماهنگی 
بانک های دولتی در گفت و گو با خبرنگار 
حوزه اقتصادی باشگاه خبرنگاران جوان، 

ضمن اشاره به کافی نبودن مبلغ یارانه برای 
دریافت وام ازدواج، بیان کرد: برای دریافت 
یک وام ۷۰ میلیونی که مبلغ اقســاط آن 
بیش از یک میلیون تومان است، ضمانت 
۴۵ هزار تومانی یارانه کافی نیست و بانک ها 
نمی توانند این ضمانت را قبول کنند. اگر 
مبلغ وام ۲۰ میلیون تومان بود، از حساب 
یارانه به عنوان ضمانت می شد استفاده کرد، 
اما برای این مبالغ بالا این کار درست نیست.

او گفت: در ســال گذشــته به تمام یارانه 
بگیران)حدود ۲۰ میلیــون نفر(، به دلیل 
همه گیری ویروس کرونا وام قرض الحسنه 
یک میلیون تومانی تعلق گرفت که ضمانت 
آن ۳۵ هزار ۵۰۰ تومان از مبلغ یارانه ها بود. 
در حال حاضر حساب یارانه ای  تمامی این 

افراد درگیر است.
ســید احســان قاضی زاده هاشمی عضو 
کمیســیون فرهنگی مجلس شــورای 
اسلامی با ارائه آمار جمعیت جوانان در سن 
ازدواج کشور بیان کرد: این عدد قریب به ۱۰ 
میلیون نفر است؛ ما ۹ میلیون و 8۰۰ هزار 
نفر جوان در سن ازدواج داریم که ۵ میلیون 
و ۳۷۳ هزار نفر از آنهــا را آقایان و بقیه آن 
یعنی حدود ۴ میلیون و پانصدهزار نفر از 

آنان را خانم ها تشکیل می دهند.
این گفته ها و بررسی تخصصی تضامین وام 
ازدواج نشان می دهد که قرار دادن تبصره 
تضمین، ســهم هر فرد از حساب یارانه ها 
برای وام ازدواج عمــلا در هیچ یک از دوره 
ها عملیاتی نشــده و گاها برای متقاضی 

نوعی توقع برای تضمین ایجاد کرده است. 
موضوعی که چه بسا نباید در قانون بودجه 
۱۴۰۰ درج می شد چه بسا که مخاطبان 
زیادی طی تماس و ارتباط های مردمی با 
باشگاه خبرنگاران جوان پیگیر این موضوع 

شدند.
البته مشــکلات وام ازدواج بــرای جوانان 
پایانی ندارد و صفوف ثبت نام و انتظار برای 
دریافت این وام برای بســیاری از زوج ها 

دردسر ساز شده است.
یکی از متقاضیان دریافــت وام ازدواج در 
گفت و گو با باشــگاه خبرنگاران جوان، در 
باره هفت خان دریافت وام ازدواج می گوید: 
ابتدای سال ۱۴۰۰ ازدواج کردیم و یک ماه 
بعد یعنی اردیبهشت ماه اقدام به دریافت وام 

کردیم. پس از ثبت نام به ما قول اعطای وام 
در خرداد ماه را دادند اما این روند عملیاتی 
نشد و طی آخرین تماس گفته شده که دی 

ماه این وام به ما تعلق خواهد گرفت!
زوجی دیگر از بلوکه شــدن قسمتی از وام 
ازدواجشــان و اخذ جریمه دیرکرد برای 

پرداخت وام می گویند.
در نهایت باید به موضوع اصلی این گزارش 
بازگشت و گفت؛بسیاری از بانک ها به دلیل 
کم بودن مقدار یارانه، مبلغ آن را به عنوان 
ضامن برای وام ازدواج قبول نمی کنند. با 
یک حساب سرانگشتی هم می توان دلیل 
این قبول نکــردن و ادعای کم بودن مبلغ 

یارانه را اثبات کرد.
به نظر می رســد که تصویــب کردن این 

قانون توسط رئیس سابق بانک مرکزی  و 
قرار دادن آن در قانون برنامه و بودجه سال 
۱۴۰۰ ، کاری اشــتباه و به دور از بررسی 
کارشناســی بود. امید می رود، در تنظیم 
قانون برنامه و بودجه سال ۱۴۰۱ این بند و 
موارد مشابه به آن را حذف کنند  و به جای 
آن ها، قوانین کارشناسی شده را قرار دهند.

اعطای تسهیلات ازدواج و همچنین حمایت 
از زوج های جوان از موارد مهم و نیازهای 
اصلی یک جامعه بوده و هســت، بنابر این 
باشگاه خبرنگاران جوان به بررسی مشکلات 
ریز و درشــت این موضوع بــه طور مداوم 
خواهد پرداخت چه بسا مخاطبان نیز می 
توانند مشکلات خود در این زمینه را با ما 

در میان بگذارند.

وام ازدواج و بندی که در آن اجرایی نشد! 

هفتخانناتماموامازدواج
شاید برای بسیاری از زوجین ســوال ایجاد شود که چرا بند 
تضمین حســاب یارانه افراد برای اخذ وام ازدواج بلاتکلیف 

مانده است؟
بانک مرکزی موظف است از محل پس انداز و قرض الحسنه نظام 
بانکی، تسهیلات قرض الحسنه ازدواج را با دوره بازپرداخت ۱0 
ساله پرداخت کند که با توجه به سن مبلغ این وام تغییر می کند.

حمل و نقل

بازار

بلیت های رفت و برگشت اربعین چند قیمت خورد؟
سخنگوی سازمان هواپیمایی گفت: قیمت بلیت رفت و برگشت اربعین از مبداء تهران، ۵ میلیون تومان، یک سره ۳.۲ 

میلیون تومان، رفت و برگشت از مبداء مشهد ۶ میلیون تومان و یک طرفه ۴ میلیون تومان تعیین شد.
محمدحسن ذیبخش در گفت وگو با خبرنگاران با بیان اینکه جلسه ستاد اربعین در سازمان هواپیمایی کشوری بابت 
تعیین نرخ نهایی قیمت بلیت عراق با حضور مدیران عامل شرکت های هواپیمایی، انجمن شرکت های هواپیمایی، مدیران 
شرکت فرودگاه ها، نماینده سازمان حج و زیارت و دیگر دست اندرکاران این صنعت برگزار شد، گفت: مصوب شد افرادی 
که در سامانه سماح ثبت کرده اند و از داشتن ویزا، اطمینان قطعی دارند، می توانند نسبت به خرید بلیت پروازهای اربعین 
اقدام کنند.وی افزود: در صورتی که مسافران، بلیت خریداری کرده ولی نتوانند ویزا تهیه کنند، هزینه کنسلی آن بر اساس 

مقررات کنسلی بلیت پروازهای خارجی ابلاغی سازمان هواپیمایی کشوری خواهد بود.
سخنگوی سازمان هواپیمایی کشوری ادامه داد: قیمت های نهایی پروازهای اربعین به شرح زیر است و به همه ایرلاین ها 
ابلاغ شده است. پروازهای تهران، شیراز، تبریز و اهواز به نجف: رفت و برگشت ۵ میلیون تومان /   یک طرفه ۳ میلیون و ۲۰۰ 

هزار تومان .  پرواز مشهد نجف: دو طرفه ۶ و یک طرفه ۴ میلیون تومان.

قیمت گوشی شیائومی ۲4شهریور
آنچه در زیر می آید قیمت انواع موبایل های شیائومی در سطح بازار تهران است؛



کارشناس فروش  
 دارای حداقل سن 18 و حداکثر 30 سال 

 داشتن تعهد کاری ،  دارای ظاهری آراسته 
 روابط عمومی بالا ،  اعتماد به نفس بالا 

با حقوق بالا + بیمه تامین اجتماعی و پاداش استثنایی 
مازاد بر حقوق

ارسال رزومه :  
09195971074

farnazmohamadi572@gmail.com

آشپز آقا،  تمام وقت
  حداکثر سن 35 سال

  توانایی طبخ غذا برای 150 نفر
  توانایی کامل در طبخ غذاهای سنتی و فست فودی

  سابقه کار: 5 سال
  حقوق

  بیمه
  ســرویس ایاب ذهاب: شاهین شهر )گلدیس، عطار، 

نظامی و...(، اصفهان )لاله، چمران، کاوه، ملک شهر(
ساعت تماس فقط و فقط در ساعات کاری از شنبه تا 

چهارشنبه 9 صبح تا 12 ظهر
)Whatsapp( 09117654900

پیتزازن
  نوع قرارداد: تمام وقت، پاره وقت

  منظم و با مسئولیت
  با سابقه

  حقوق و مزایا طبق قانون و بستگی به شرایط، توافق 
طرفین

  بیمه:دارد
  سرویس: سرویس برگشت

  همراه با غذای پرسنل
)Whatsapp( 09010672035

03133769030 ، 09907019885

بافنده، چله پیچ، متر کن ) کنترل پارچه( آقا
نوع قرارداد: تمام وقت

ساعات کاری: 6 تا 14 /  15 تا 23
تسهیلات و مزایا: 

بیمه
ساعات کاری منعطف

سرویس رفت و برگشت
)Whatsapp( 09133079575
shahin.rajaei@gmail.com

شرکت کاوه فولاد آریا  استخدام می کند:
**کارشناس فروش )خانم( 
**کارشناس خرید )خانم(  

ترجیحا آشنا با زبان انگلیسی و مسلط به کار با کامپیوتر
ساعت کاری شنبه تا چهارشــنبه 16:30 8- و پنج 

شنبه 12-8
حقوق و مزایا مطابق با قانون اداره کار

ارسال رزومه :   09103513032

نیروی اداری
مسلط به زبان انگلیسی 

آگاهی نسبی به بازرگانی خارجی 
09021185090 )رزومه(

استخدام 7 عنوان شغلی در یک کارخانه فعال در حوزه 
نفت و گاز در اصفهان

**کارشناس مدیریت پروژه آقا
** کارشناس فنی و مهندسی

 **کارشناس کنترل کیفیت آقا
 **کارشناس برنامه ریزی تولید

 **جانشین مدیر تولید آقا
 ** انباردار Piping آقا

 کارشناس کنترل کیفیت خط تولید آقا
شهرک صنعتی قهدریجان

)Telegram & Whatsapp( 09137827900
jobvss11@gmail.com

به  منشی خانم  آشنا به کامپیوتر با روابط عمومی بالا 
وظاهری آراسته جهت کار در شرکت  فنی مهندسی 

مهر کوشا نیازمندیم
ساعت کار 8:30 الی 14:30

حقوق توافقی
35573661-2                        ،  09140100732

راننده وانت ) آقا  (  همراه با وسیله ی نقلیه 
 حداکثر سن 45 سال

 دارای ضامن معتبر 
 عدم اعتیاد و عدم سوء پیشینه 

 دارای کارت خدمت یا معافیت
 آشنایی کامل با مناطق استان

 جهت توزیع و تحویل بار ابزارآلات صنعتی
09132108551

حسابدار ارشد
 حداقل 10 سال سابقه کار امور مالی و حسابداری

 آشنا به نرم افزار حسابداری نوآوران
 تسلط به امور مالیاتی و تامین اجتماعی

 تسلط بر حقوق و دستمزد
 محل کار: شهرک صنعتی محمودآباد

estekhdaam.pm@gmail.com  : ارسال رزومه

بازار کار

جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
 روزنامه اخبار اصفهان

  با شماره
32274500 

 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار

 فروشنده آقا  در مجموعــه موبایل پلاس در اصفهان 
)محل کار: خیابان احمدآباد(
شرایط: حداکثر سن 30 سال

با حقوق و مزایای عالی+ بیمه )توافقی(
تلفن: 09131018629 

کسب و کار
پنجشنبه 25 شهریور 1400| شمـاره 873
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اولین روزنامه اقتصادی دو زبانه استان اصفهان

استارت آپ فضایی استیو وازنیاک )هم بنیانگذار اپل( زباله های فضایی را رصد می کند
استیو وازنیاک )هم بنیانگذار اپل( که معرف حضورتان هست، با همکاری یکی از مهندسان سابق اپل، الکس 
فیلدینگ، یک شرکت فضایی خصوصی راه اندازی کرده است. تاکنون اطلاعات کمی در مورد این شرکت و 
کارمندان دیگر آن به بیرون درز پیدا کرده است اما آنطور که مشخص است استارت آپ فضایی استیو وازنیاک 
در حوزه  پایداری محیط فضایی و زباله های درون آن فعالیت می کند. برای جزئیات بیشتر با ما همراه باشید. 

تاکنون بیش از 15 هزار ماهواره به فضا پرتاب شده است که بسیاری از آن ها تاکنون از مدار خود خارج شده اند. 
ماهواره هایی که از مدار خود خارج می شوند یا وارد فضای خارج از کروه زمین )خلاء کامل( می شوند و یا به درون 

جو کره  زمین سقوط می کنند. آن هایی که از جو زمین خارج می شوند در اطراف کره زمین به صورت بدون هدف معلق 
هستند. بسیاری از دانشمندان بر این عقیده  هستند که یان زباله های معلق در اطراف کره زمین در آینده ای نزدیک دردسرساز 

خواهند شد و باید نسبت به رفع این موضوع سریع تر اقدام کنیم. اینجاست که شرکت Privateer Space به مدیرعاملی استیو وازنیاک 
وارد عمل می شود تا فضا را برای تمام بشر امن تر کند. شعار این شرکت »مراقبت از آنچه داریم برای نسل بعد«  است و خود استیو وازنیاک در پیام 
توییتری اعلام کرد که عملکرد این شرکت بر خلاف دیگر شرکت های فضایی خصوصی خواهد بود.  این بدان معناست که احتمالا این شرکت 

در ردیف شرکت های معروف خصوصی و فضایی دیگری همچون Blue Origin ،Virgin Galactic یا  SpaceX قرار خواهد گرفت.

علاوه بر کمک گرفتن از 
رئیس تان، حسابرسی و بررسی 
رفتار خودتان در محیط کار هم، 

به ایجاد مرزهای روشن کمک 
می کند. با شناسایی موقعیت ها 
و افرادی شروع کنید که باعث 

اضطراب تان می شوند

،،
وبسایت چطور
یادداشـــت
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تسویه آنی پول خلافی، محل اختلاف راهور و استارت آپ ها

قطع ســرویس پرداخت خلافی خــودرو در پلتفرم ها 
و اپلیکیشــن های پرداخت موجــب نارضایتی مردم و 
کسب وکارها شده اســت؛ حال رئیس پلیس راهور ناجا 
اعلام می کند که قطع این ســرویس به دلیل نگهــداری مبلغ خلافی ها در 
حساب های کسب وکارها است هرچند این گفته از سوی کسب وکارها تکذیب 
نمی شود اما مدیران این اپلیکیشن ها می گویند که مبلغ جریمه در یک دوره 
زمانی خیلی کوتاه نزد آنان نگهداشته می شود و پس از آن به سرعت به حساب 
پلیس راهور واریز می شود و برخی دیگر نیز اعلام می کنند که آنان مبلغ جریمه 
را به سرعت به حساب بانک واریز می کنند و بانک به صورت مستقیم با پلیس 

راهور در ارتباط است.
 

یک ماه است که سرویس استعلام خلافی و پرداخت آن در پلتفرم هایی که تا 
پیش از این خدمات را ارائه می دادند، توسط پلیس راهور قطع شده است. در 
آن زمان راهور دلیل این قطعی را ارائه سرویس جدید در حوزه خلافی آنلاین 
عنوان کرده بود، اما خبری از این سرویس جدید نشد و حالا پلیس راهور دلیل 
قطع شدن این سرویس را نگه داشته شدن مبلغ جریمه ها نزد پلتفرم ها و واریز 

آن پس از چند روز  عنوان کرد.
 رئیس پلیس راهور ناجا، کمال هادیان فر به باشگاه خبرنگران جوان اعلام کرد: 
»شهروندان به راحتی می توانند از درگاه 1۲۰ یا درگاه بانک های معتبر جریمه 
خود را پرداخت کنند؛ شرکت های خصوصی  یکسری خدمات را  ایجاد کرده اند 
که بیشتر برای آنان کسب درآمد دارد؛ من در بازدید هایی که از مراکز شماره 
گذاری داشتم، مکرر دیدم کسانی را که از طریق این آپ ها جریمه پرداخت کرده 

اند و بعد از 5 روز به مرکز شماره گذاری آمده اند و نتوانستند خدمت بگیرند.«
 او گفته بود: »شــرکت های خصوصی جریمه ها را نزد حساب بانکی خودشان 
سپرده می کنند و از ســودش بهره می برند و بعد از چند روز به حساب خزانه 
واریز می کنند؛ ما دسترسی این شرکت ها به سامانه را قطع کردیم و مردم جریمه خود 
را از طریق آپ و قبضینو پرداخت نکنند، این درگاه ها مورد تایید پلیس راهور نیست و از 

درگاه های رسمی استفاده کنند.«
 علی عباسی، مدیرعامل قبضینو در گفت وگو با پیوست با بیان اینکه علی رغم اینکه پلیس 
راهور در یک ماه گذشته برای ما محدودیت هایی ایجاد کرد ما سرویس را بالا نگه داشتیم 
و قطع نشده اما به صورت محدود فعالیت می کند، می گوید: »شما حتی اگر مبلغ خلافی 
را از خود سایت های معرفی شده توسط راهور پرداخت کنید، در مرحله آخر پرداخت به 

شما گفته می شود تسویه کامل قبوض ۴۸ ساعت طول خواهد کشید.«
 او معتقد اســت این فرایند قبل تر از این حتی تا بیش از یک هفته هم طول می کشید و 
اخیرا به ۴۸ ساعت تقلیل یافته است. عباسی تنهار راه جلوگیری از این تاخیر را مراجعه 

حضوری به پلیس +1۰  می داند.
 عباسی با اشاره به اینکه این مسئله قابل انکار نیســت و برخی شرکت ها به ناچار برای 
جلوگیری از بعضی مشکلات پول را به صورت موقت به حساب خود منتقل کنند، می گوید: 
»بعضی از شرکت ها پول را به ناچار وارد حساب خود کرده و سپس سریع اقدام به تسویه 
می کنند؛ درواقع پول اصلا نباید وارد حساب شود اما به دلیل برخی مشکلات این اتفاق 

می افتد و ممکن است چند روز طول بکشد.«
 او یکی از مشکلات را نیازمندی به دریافت یک رمز پویا به ازای هر تراکنش عنوان کرده و 
می گوید: »در حال حاضر شما پس از استعلام، ممکن است چندین خلافی دریافت کنید 
و در زمان پرداخت باید برای تمام آنها رمز پویا دریافت کنید. بعضی از شرکت ها برای حل 
این مشکل، مبلغ همه آنها را دریافت کرده و در حساب خودشان می برند و بعد با راهور 

تسویه می کنند.«
 مدیرعامل قبضینو با بیان اینکه این کار به هیچ عنوان در قبضینو انجام نمی شود، توضیح 
می دهد: »ما پول را وارد حساب های خودمان نمی کنیم و اگر در قبضینو استعلام کنید و 
به سمت درگاه پرداخت بروید، می بینید که باید به ازای همه خلافی ها رمز پویا دریافت 
کنید و درحالی که کاربران ما برای دریافت رمزپویاهای متعدد اذیت می شوند، ما خود را 

ملزم به رعایت آن می دانیم.«
 او ادامه می دهد: »ما پس از مصاحبه رئیس پلیس راهور ناجا نیز  به راهور نامه زده و گفتیم 
چنین چیزی درباره قبضینو صحت ندارد و پول دریافت شده مستقیم وارد شبکه بانکی 
می شود؛ با این حال ما برای شفاف سازی آماده هستیم و راهور می تواند هر زمان که تمایل 

داشت، حساب های شرکت را بررسی کند.«
 علیرضا هوشــمندی، مدیر توسعه کســب وکار همراه کارت نیز در این باره به پیوست 
می گوید: »ما قراردادهای مشابهی با شــهرداری داریم و همگی این ها به صورت روزانه 
تسویه می شوند. در واقع روال ما این اســت که مبلغ اصلا وارد حساب ما نمی شود و به 

PSPها و بانک ها منتقل می شود و آنها با راهور طرف حساب هستند.«

ایستنا
گــــــزارش

استارت آپ

چطور برای درخواست های غیرمنطقی در محیط کار حدومرز تعیین کنیم؟

حد خودت را بشناس!

کارکنانی که برای 
خودشان حدومرز 

تعیین می کنند، شادتر 
هستند و بهره وری 

بیشتری دارند. چنین 
افرادی در نظر دیگران 
محترم هستند، چون 
برای خودشان احترام 

قائل اند

آیا برای تان پیش آمده است که احساس کنید نمی توانید 
کارهایتان را طبق برنامه پیش ببرید؟ آیا پیش  آمده است 
که رئیس تان در دقیقۀ نود شما را به مأموریت بفرستد؟ آیا 
هر پروژه ای را که به شما پیشــنهاد کنند، می پذیرید؟ اگر 
پاسخ تان به این سؤال ها مثبت است، احتمالا احساس می کنید 
درمانده اید و اختیار کارها از دست تان خارج شده است! اگر 

این طور است، این مطلب حسابی به دردتان می خورد. 

در ادامــه، 1۰ راهــکار 
مؤثــر بــرای تعییــن 
حدومــرز در محیط کار 
را معرفــی می کنیم. این 
راهکارها باعث می شوند 
هوشمندانه تر کار کنیم، 
احترام بیشتری را به خود 
جلب کنیم و بهره وری بیشتری داشته 

باشیم.
پژوهش ها نشان می دهند فشار شغلی 
دلیل اصلی اضطراب در بزرگ ســالان 
است. این مسئله  در چند دهۀ گذشته 
به شــکلی چشــمگیر افزایــش پیدا 
کرده اســت. دلیل اصلی این موضوع 
این است که پیشــرفت فنّاوری باعث 
شده اســت بتوانیم ۲۴ساعته کارمان 
را زیرنظر داشــته باشــیم. به عبارتی، 
 مــرز و تعــادل بیــن کار و زندگی از

 بین رفته است.
ما با رفتارمان به دیگران نشان می دهیم 
که چطور بــا ما برخــورد کنند! برای 
اینکه بتوانید روش درست برخورد در 
محیط کار را به دیگران نشــان دهید، 

توصیه های زیر را به کار بگیرید.
گاهــی کاری به ســادگیِ راهنمایی 
گرفتن از مدیر یا رئیس مان، می تواند 
به تعیین حدومرز در محیط کار کمک 
کند. »کن بلانچارد«، نویسندۀ کتاب 
»مدیر یک دقیقه ای«، این طور توصیه 

می کند:
در آغاز، هم شــما و هــم رئیس تان از 
کارهایی که معتقدید وظیفۀ شماست 
یک فهرســت تهیه کنید. این تمرین 
کمک زیادی به شــما مــی کند، زیرا 
معمولا اختلافاتی بین این ۲ فهرست 

وجود دارد؛
ســپس وظایف تــان را اولویت بندی 

کنید؛
در پایان، بر سر اولویت ها با رئیس تان 

مذاکره کنید و به توافق برسید.

   2. رفتارتان را حسابرسی کنید
علاوه بر کمک گرفتــن از رئیس تان، 
حسابرســی و بررســی رفتار خودتان 
در محیط کار هم، بــه ایجاد مرزهای 
روشــن کمک می کند. با شناســایی 
موقعیت ها و افرادی شــروع کنید که 
باعث اضطراب تان می شوند. این موارد 
را یادداشــت کنید. اگر متوجه شدید 
که این موارد باعث ایجاد خشــم، تنفر 
یا احساس گناه در شما می شوند، باید 
آنها را در تعییــن حدومرزهای تان در 
نظر بگیرید یا به شــکلی روشن دربارۀ 

آنها بحث کنید و به توافق برسید.

   3. مرز ها را تعیین کنید
پــس از اینکه برای تان روشــن شــد 
باید روی چه مــواردی تمرکز کنید، 
مرزگذاری را شروع کنید. مثلا بررسی 
نکردن ایمیل های کاری بین ســاعت 
۶ تا ۹ شــب به خاطر اینکــه در کنار 
خانواده تان هســتید،  می تواند یکی از 
مرزهای شما باشد. مرز دیگر می تواند 
این باشــد که به مدیرتان بگویید لازم 
است برای سفرهای کاری از یک هفته 
قبل به شــما اطلاع دهد تــا بتوانید 
برنامه های زندگی شخصی و سفرهای 

خانوادگی تان را هماهنگ کنید.

   4. روشن گفت وگو کنید
پس از تعیین مرزها، بایــد دربارۀ آنها 
به شکلی روشن، شــفاف و با اعتماد به 
نفس با اعضای گروه یــا همکاران تان 
گفت وگو کنید. مثلا اگر نمی خواهید 
همکاران تــان در هــر زمانی با شــما 
تماس بگیرند، برای شــان مشــخص 
کنید که در چــه زمان هایی می توانید 
پاســخ گوی تماس های کاری باشید. 
اگر مایل نیســتید آخر هفته ها یا در 
تعطیلات، به جز در مــوارد ضروری، با 
شــما تماس بگیرند، روشن کنید که 
چه موقعیت هایی ضروری به  شــمار 
می روند. اگر کســی مرزهای شــما را 
نادیده گرفت، به سرعت این موضوع را 
گوشزد کنید. بهتر است در لحظه روی 
حد ومرزهای تان تأکید کنید و این کار 

را به  تأخیر نیندازید.

   5. بیشتر تفویض اختیار کنید
رهبری خوب یعنی تفویــض اختیار 
و واگذار کردن کارها بــه دیگران! اگر 

به  تنهایی کار 5۰ نفر را انجام می دهید 
و در هــر کاری احســاس درماندگی 
می کنید، بدانید که در تفویض اختیار 
مشکل دارید. خوشبختانه این مهارت 
آموختنی اســت. یاد بگیرید دست از 
انجام همۀ کارها بردارید، به گروه تان 
اعتماد کنید و از توانایی های آنها بهره 

بگیرید.

   6. پیش از پاسخ دادن مکث کنید
یکــی از ترفندهایی که مانــع »بله« 
گفتن های بی محابا به هر درخواستی 
می شــود، هنــر مکث کردن اســت. 
مثلا دفعــۀ بعد که رئیس تان از شــما 

می خواهد به یک مأموریت دقیقه نودی 
برویــد، پیــش از پاســخ دادن مکث 
کنید. این کار به شما فرصت می دهد 
برنامه تان را مرور کنیــد و ببینید آیا 
تداخلی با اولویت هایتان پیش می آید 
یا نه. اگــر لازم اســت می توانید زمان 
بیشــتری بخواهید و بگویید: »شاید 
بتونم برم. اجازه بدید برنامه هام رو نگاه 

کنم؛ به شما خبر می دم.«

   7. نه گفتن را تمرین کنید
»پیتــر برگمــان«، نویســندهٔ کتاب 
»1۸ دقیقه« اســت. او توصیه می کند 
موقعیتی ســاده و کم مخاطره را برای 

تمرینِ نه  گفتن انتخاب کنیم. مثلا به 
پیشخدمتی که پیشنهاد دسر می دهد، 
نه بگوییــد؛ به فروشــندۀ دوره گردی 
که می خواهد چیزی به شما بفروشد، 
نه بگوییــد؛ در اتاقــی به تنهایی برای 
1۰ دقیقــه با صــدای بلنــد بگویید: 
»نه«. شــاید دیوانه وار به  نظر برسد اما 
 ماهیچه های نهَ گوی شــما را تقویت 

می کند!

   8. روشی مدون داشته باشید
»دیوید آلن« متخصــص بهره وری و 
نویسندۀ کتاب »به انجام رساندن کارها: 
هنر بازدهی بالا بدون استرس« است. او 
توصیه می کند به هریک از وظایف مان 
یکــی از گزینه های زیــر را اختصاص 

دهیم:
انجام دادنی؛

عقب انداختنی؛
واگذارکردنی؛

رهاکردنی.
این مهم است که برای هر کاری فقط 
یک بار وقت بگذاریم و به ســراغ مورد 

بعدی برویم.

   9. چهارچوب داشته باشید
برای رهایی از جلسات طولانی و زمان برَ 
با رئیس تان، چهارچــوب ایجاد کنید. 
یکی از راه های ایجاد چهارچوب، تهیۀ 
صورت جلسه است. صورت جلسه کمک 

می کند اختیار امور در دست تان باشد و 
قوی تر در جایگاه رهبر ظاهر شوید. راه 
دیگر برای ایجاد چهارچوب، برگزاری 
جلسات در مکانی  است که یکی از دو 
طرف حضــور ندارند. به جــای اینکه 
نزدیک رئیس تان باشــید تــا بی خبر 
وقت وبی وقت درِ اتاق تان را بزند، بهتر 
اســت جلســات هفتگی کوتاه داشته 

باشید.

   10. آمادۀ بازخوردهای منفی از 
دیگران باشید

پس از تعیین مرزها، باید انتظار بازخورد 
و واکنش های منفی دیگران را داشته 
باشید. این تأییدی اســت بر ضرورت 
تعییــن مرزها و اثربخش بــودن آنها. 
تصور موقعیتی کــه حدومرزهایمان 
رعایت نشده باشــد و تجسم واکنشی 
که نشــان می دهیم، تمرینی سودمند 
است. بدین ترتیب در صورت بروز چنین 
وضعیتی در واقعیت، می توانیم به طور 
منطقی و نه از روی احساســات با آن 

روبه رو شویم.

   کلام آخر
کارکنانی که برای خودشــان حدومرز 
تعیین می کنند، شــادتر هســتند و 
بهره وری بیشتری دارند. چنین افرادی 
در نظر دیگران محترم هستند، چون 

برای خودشان احترام قائل اند.
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